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I-1/4-19/2013. ikt.sz. 

 

JEGYZŐKÖNYV 
 

 

Készült: Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének 2013. szeptember 26-án 

megtartott nyílt ülésén a Városháza 18-as sz. helyiségében. 

 

Jelen vannak:  Novák Imre  alpolgármester 

   dr. Ágoston Sándor  képviselő  

   Kiss Károly   képviselő 

Séllei Zsigmond  képviselő 

   Kanó József   képviselő 

Dékány József  képviselő 

 

Távolmaradt:  Földi Imre   képviselő 

   Nyuzó Marietta  képviselő 

 

Tanácskozási joggal részt vesz:  Balogh Csilla jegyző 

    

Jegyzőkönyvvezető:  Tóth Éva  

 

Meghívottak: Szarka Andrea igazgatási irodavezető, Feke László műszaki irodavezető, 

Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető, Gyuricza Máté műszaki ügyintéző, Erdős 

Csaba a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja, Valánszki 

Róbert Békés Megyei Kormányhivatal Gyomaendrődi Járási Hivatalának Gyámhivatal 

vezetője, Fekete József Gyomaközszolg Kft. ügyvezetője, Dr. Kiss Jenő ATEVSZOLG Zrt. 

ügyvezetője, Kállai Anikó a Strandfürdő szakmai koordinátora, Burainé Murányi Magdolna a 

Helytörténeti Gyűjtemény vezetője, Diósné Ambrus Erzsébet ÁMK igazgatója, Zsombok 

Krisztián Szeghalmi Hivatásos Tűzoltóparancsnokság tűzoltó főhadnagy, parancsnok 

helyettes, Látrányi Zoltán Max Aqva Kft. ügyvezető igazgatója, Látrányi Szabolcs Max Aqva 

Kft. kereskedelmi igazgatója. 

 

Novák Imre alpolgármester – üdvözli a rendkívüli ülésen megjelenteket. 

Elmondja, hogy Földi Imre képviselő egyéb elfoglaltság miatt nem vesz részt az ülésen, 

valamint Nyuzó Marietta képviselő nem jelent meg, aki távolmaradásának okát nem jelezte.  

 

Az alpolgármester megállapítja, hogy az ülés határozatképes, a Képviselő-testület létszáma: 6 

fő. 

Az alpolgármester a napirend ismertetésére tér át. 

 

1. Tájékoztató a komposztáló telep vagyonkezelésbe adásának és a telep működésének 

tapasztalatairól. 

Előadók:   Dr. Kiss Jenő az Atevszolg Zrt. ügyvezetője 

 Gyuricza Máté műszaki ügyintéző 

 

2. Tájékoztató a lakossági kommunális szemétgyűjtéssel és szállítással kapcsolatos 

tapasztalatokról.  
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Előadók:   Gyuricza Máté műszaki ügyintéző 

 Fekete József a Gyomaközszolg Kommunális Közszolgáltató    

Kft. ügyvezetője 

 

3. Tájékoztató Dévaványa Környezetvédelmi Helyzetéről. 

Előadó:   Gyuricza Máté műszaki ügyintéző 

 

4. Az önkormányzat gazdálkodásának első féléves helyzetéről szóló tájékoztató 

megvitatása. 

Előadó:   Novák Imre alpolgármester 

 

5. Beszámoló az adóhatósági tevékenységről. 

Előadó:   Balogh Csilla jegyző  

 

6. Beszámoló a közös önkormányzati hivatal működéséről. 

Előadó:   Balogh Csilla jegyző 

 

7. Bejelentések.  

 

Az alpolgármester kérdésként tette fel a testület tagjai felé, hogy indítványozzák-e egyéb 

napirendi pont megtárgyalását? 

Megállapítja, hogy a képviselők nem indítványoznak egyéb napirendi pontot.  

Az alpolgármester szavazásra kéri a képviselőket.  

Aki egyetért a napirendi javaslattal kéri, az kézfelnyújtással jelezze.  

A szavazást követően megállapítja, hogy a testület egyhangúlag 6 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozza: 

 

Határozat: 

352/2013.(IX.26.)  Kt.hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2013. szeptember 26-án tartandó 

ülés napirendjét az alábbiak szerint fogadja el: 

 

1. Tájékoztató a komposztáló telep vagyonkezelésbe adásának és a telep működésének 

tapasztalatairól. 

Előadók:   Dr. Kiss Jenő az Atevszolg Zrt. ügyvezetője 

 Gyuricza Máté műszaki ügyintéző 

 

2. Tájékoztató a lakossági kommunális szemétgyűjtéssel és szállítással kapcsolatos 

tapasztalatokról.  

Előadók:   Gyuricza Máté műszaki ügyintéző 

 Fekete József a Gyomaközszolg Kommunális Közszolgáltató    

Kft. ügyvezetője 
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3. Tájékoztató Dévaványa Környezetvédelmi Helyzetéről. 

Előadó:   Gyuricza Máté műszaki ügyintéző 

 

4. Az önkormányzat gazdálkodásának első féléves helyzetéről szóló tájékoztató 

megvitatása. 

Előadó:   Novák Imre alpolgármester 

 

5. Beszámoló az adóhatósági tevékenységről. 

Előadó:   Balogh Csilla jegyző  

 

6. Beszámoló a közös önkormányzati hivatal működéséről. 

Előadó:   Balogh Csilla jegyző 

 

7. Bejelentések.  

Novák Imre alpolgármester - A fő napirendek tárgyalását megelőzően a lejárt határidejű 

határozatok végrehajtásáról szóló jelentés és a két testületi ülés között történt fontosabb 

események megvitatására tér át. Az írásos jelentés a képviselők számára megküldésre került, 

amelyhez szóbeli kiegészítést nem kíván tenni. 

A két ülés között történt eseményekről szeretne tájékoztatást adni. 2013. július 11-én 

rendkívüli ülést tartott a Képviselő-testület, ahol a Kereskedelmi és Hitel Bank Zrt. kötvény 

konzorciós ajánlatát vitatták meg. Tovább Pap Tibor nyugalmazott polgármester úr ezen az 

ülésen jelentette be a nyugdíjba vonulását, amelyről Képviselő-testületi határozat született. 

Ezen az ülésen került megállapításra a Seres István Sporttelep bérleti díja is. Ezen az ülésen 

tárgyaltak az úttársulások megalakulásáról is, valamint pályázat került benyújtásra az alföldi 

tanyák megőrzése, fejlesztése érdekében. Ebben a pályázatban a piaccsarnok létesítése volt a 

téma. Ekkor került sor a Szociális Szövetkezettel kapcsolatos tájékoztatóra is. Elmondja, hogy 

ezen az ülésen volt szó a Hétszínvirág Alapítvány által benyújtott pályázatról is, amelyet az 

„Óvodásokért” pályázatra nyújtottak be, melynek kedvező elbírálásával közel 10millió 

forintot nyert az alapítvány, melyhez szívből gratulál. Augusztus 1-3. között az 

alpolgármester és Pap Tibor nyugalmazott polgármester a város képviseletében 

Székelykeresztúron jártak. Ezután augusztus 20-án ünnepi testületi ülést tartott az 

önkormányzat, ahol Szűcsné Horváth Margit és Tóth Auguszta megkapták a „Dévaványáért” 

emlékkitüntetést, valamint díszpolgárrá lettek avatva, melyhez ismételten gratulál. Elmondja, 

hogy augusztus 25-én a Vidra Mentőcsoportnak volt az eskütétele, amin Balogh Csilla 

jegyzővel vettek részt. Augusztus 27-én ismét rendkívüli ülést tartott a testület, melyen az 

óvodapedagógusi létszám került meghatározásra, illetve az orvosi ügyelet biztosítását is 

megoldották. Ismét sor került a Szociális Szövetkezet megtárgyalására. Szeptember 10-én a 

város-és vidékfejlesztési részprogramok kidolgozása kapcsán Békéscsabán volt tájékoztató, 

ahol szintén Balogh Csilla jegyzővel vett részt az alpolgármester úr. Ezt követően a 46-os út 

elkerülőjéről folyt megbeszélés Gyomaendrődön, ahol szintén a jegyzővel képviselték a 

települést. Erről tájékoztatásul el tudja mondani, hogy bekerült egy olyan terv is a fennálló 

alternatívák közül, amely Dévaványát is érintheti. Szeptember 12-én újabb rendkívüli testületi 

ülésre került sor, ahol többek között a 2013. évi belső ellenőrzés folyamatáról, állapotáról, 

annak módosításáról esett szó. Elmondja, hogy a József Attila Művelődési Háznak volt egy 

támogatási kérelme a 2013-as Betakarítási ünnepre vonatkozóan, de egy pályázat útján 
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sikerült 400.000,-Ft-ot elnyernie az intézmények az ünnepségre. A Vox Humana Kórus 

Egyesület is kérelemmel fordult a testülethez, melyről kedvezően döntött a testület. Az Őszi 

Nyugdíjas Klub épület felújításához felajánlott az Önkormányzat 100.000,-Ft anyagi 

támogatást, valamint a közfoglalkoztatottakal való munkavégzést is. Döntöttek még 

Dévaványa Városi Önkormányzat tulajdonát képező mezőgazdasági földterületek határozott 

időre szóló haszonbérbeadásáról is. A Körösladányi u. 1. szám alatti iskola fűtésrendszerének 

a felújítását is ezen az ülésen tárgyalták meg. Elmondja, hogy szeptember 17-én Csökmő 

településen a Szeghalom Kistérség Önkéntes Társulási ülésén vettek részt Balogh Csilla 

jegyzővel, ahol pénzügyi beszámolót hallgattak meg, illetve döntés született Bélmegyer, 

Murony és Kamut község Önkormányzatainak a csatlakozási szándékáról, valamint az 

Önkormányzat belső ellenőrzési feladatok ellátását is megtárgyalta a Társulás. A belső 

ellenőri feladatokat ellátó személy munkáját a Társulás nem kívánja a továbbiakban 

fenntartani, így a Dévaványai Képviselő-testület által hozott belső ellenőrzési terv 

módosítását felül kell bírálni, hiszen nincs a Társulásnak belső ellenőre, aki ezen feladatokat 

jelenleg el tudná végezni. Szeptember 21-én részt vett dr. Fazekas Sándor miniszter úr és 

Kovács Béla gazdafórumi előadásán. Ezt követően 22-én Szarka Andrea igazgatási 

irodavezetővel köszöntötték Pilcz Andrást 90. születésnapja alkalmából, továbbá elmondja, 

hogy Hidl Gyulánét, mint legidősebb dévaványai lakost is felköszöntötték 103. születésnapja 

alkalmából. Szeptember 24-én a Gyomaközszolg Kft-nek volt tulajdonosi értekezlete, ahol a 

napirendi pontok között szerepelt a cég non-profit Kft-vé történő átalakulása, Csárdaszállás 

község tulajdonrészének a vásárlása. Tájékoztatást tartottak a minősítési eljárásról, valamint a 

2013. évi üzleti terv módosításáról is, valamint az idei év eddigi gazdálkodási eseményeiről 

is. Szeptember 25-én a Nemzeti Fejlesztési Irodánál lévő szennyvízberuházást készítő 

tájékoztatón Feke László műszaki irodavezető vett részt. Tájékoztatásul ennyit szeretett volna 

elmondani. 

 

Az alpolgármester ennyiben kívánta tájékoztatni a jelenlévőket a két testületi ülés között 

történt fontosabb eseményekről.  

Megkérdezi, hogy kíván-e valaki hozzászólni? 

Megállapítja, hogy hozzászólás nem hangzott el. 

Szavazásra kéri a testületi tagokat.  

Aki elfogadja a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló jelentést, valamint az 

alpolgármesteri tájékoztatót a két testületi ülés között történt eseményekről kéri, az 

kézfelnyújtással jelezze.  

Szavazást követően megállapítja, hogy a testület egyhangúlag 6 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadja a lejárt határidejű határozatokról szóló jelentést, 

valamint az alpolgármesteri tájékoztatót a két testületi ülés között történt eseményekről a 

következő határozattal: 

 

Határozat: 

 353/2013.(IX.26.) Kt.hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete 247/2013.(VI.13.), 

249/2013.(VI.13), 250/2013.(VI.13), 251/2013.(VI.13.), 252/2013.(VI.13.), 

253/2013.(VI.13.), 254/2013.(VI.13.), 255/2013.(VI.13.), 256/2013.(VI.13.), 

257/2013.(VI.13.), 258/2013.(VI.13.), 264/2013.(VI.27.), 265/2013.(VI.27.), 

267/2013.(VI.27.), 269/2013.(VI.27.), 270/2013.(VI.27.), 271/2013.(VI.27.), 

272/2013.(VI.27.), 273/2013.(VI.27.), 274/2013.(VI.27.), 275/2013.(VI.27.), 

278/2013.(VI.27.),     279/2013.(VI.27.), 280/2013.(VI.27.), 281/2013.(VI.27.), 

283/2013.(VI.27.), 284/2013.(VI.27.), 285/2013.(VI.27.), 287/2013.(VII.11.), 
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288/2013.(VII.11.), 290/2013.(VII.11.), 293/2013.(VII.11.), 295/2013.(VII.11.), 

297/2013.(VII.11.), 298/2013.(VII.11.), 299/2013.(VII.11.), 300/2013.(VII.11.), 

301/2013.(VII.11.), 302/2013.(VII.11.), 303/2013.(VII.11.), 304/2013.(VII.11.), 

311/2013.(VII.31.), 312/2013.(VII.31.), 316/2013.(VII.31.), 318/2013.(VII.31.), 

319/2013.(VII.31.), 320/2013.(VII.31.), 322/2013.(VII.31.), 324/2013.(VII.31.), 

326/2013.(VII.31.),   327/2013.(VII.31.),    328/2013.(VII.31.), 330/2013. (VII.31.), 

332/2013.(VIII.27.), 333/2013.(VIII.27.), 334/2013.(VIII.27.), 335/2013.(VIII.27.), 

336/2013.(VIII.27.), 337/2013.(VIII.27.), 339/2013.(VIII.27.) határozatok 

végrehajtásáról szóló jelentést jóváhagyólag tudomásul veszi, valamint a 

polgármesteri tájékoztatót a két testületi ülés között történt eseményekről.  

 

(A lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló jelentés a jegyzőkönyv mellékletét 

képezi.) 

 

Novák Imre alpolgármester – Az első napirendi pont megkezdése előtt tájékoztatja a 

jelenlévőket, hogy a Max Aqva Kft. képviseletében részt vesz az ülésen Látrányi Zoltán 

ügyvezető és Látrányi Szabolcs ügyvezető, hogy a Dévaványán megvalósítandó fejlesztési 

elképzeléseket bemutathassák a testület számára. Elmondja, hogy előzetes megbeszélések már 

megtörténtek a helykijelöléssel kapcsolatban, amely az inkubátor csarnok és a vodafone 

torony közötti területen történne meg. Képviselő-testületi döntés van arra vonatkozóan, hogy 

ez a terület munkahelyteremtő beruházás megvalósításához ki lett jelölve. Ennek a tettekben 

történő megvalósításához kéri a Max Aqva Kft. vezetőit, hogy szóbeli tájékoztatást adjanak a 

testület részére. Megadja a szót Látrányi Szabolcs ügyvezető részére.  

 

Látrányi Szabolcs Max Aqva Kft. kereskedelmi igazgatója – Köszönti a testületi ülésen 

részvevőket. Megköszöni a lehetőséget, hogy részt vehetnek az ülésen, ahol bemutathatják az 

elképzeléseiket. Elmondja, hogy több mint 10 évig volt egy multinacionális cég, barkács 

áruház lánc marketing és média igazgatója. Későbbiekben saját cégeket alapítottak, melynek 

fő profilja külföldi exportra gyártott faipari termékek, nyílászárók, beltéri lépcsők, kerti 

bútorok. Ezeket közel 15 éve állíttatják elő Magyarországon, illetve. Korábban már felmerült 

annak a lehetősége, hogy egy saját termelőegységet, egy gyárat létesítsenek a termelési 

folyamatok optimalizálása érdekében. Ezeknek a termékeknek a szállítása két potenciálisan 

nagy piacra történik, Olaszországba és Franciaországba. 350 nagyáruház igényeit próbálják 

kielégíteni a termékekkel. Tudomása szerint Magyarországon jelenleg hasonló gyár még nem 

épült meg. Ez pontosan azt jelenti, hogy több típusú terméket egy üzemcsarnokon belül 

állítanának elő. Nagyon szigorú előírások alapján történnek ezeknek a termékeknek az 

előállításai. Jelenlegi gyártókkal rengeteg problémáik vannak. A régi kapcsolati tőkékre és a 

jó üzleti kapcsolatokra tekintettel sikerült ezt a termelést Magyarországon tartani. Röviden 

ennyiben kívánta tájékoztatni a testületet a jövőbeni elképzelésekről. 

 

Novák Imre alpolgármester – Megköszöni Látrányi Szabolcs kereskedelmi igazgatónak a 

tájékoztatást. Elmondja, hogy Dévaványa nyitott az efféle munkahelyteremtés iránt. 

Érdekeltség hiányában sajnos nemrég szűnt meg a faipari képzés a helyi középiskolában, 

illetve korábban zárta be kapuit egy faipari ktsz.. Arra a kérdésre, hogy miért éppen 

Dévaványán épüljön fel ez a gyár, arra egy háromoldalas tanulmány készült. Bíznak abban, 

hogy ez a beruházás Dévaványán fog megvalósulni és gyümölcsöző lesz a kölcsönös 

együttműködés. Megadja a szót Dékány József képviselő részére. 

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – Kérdése hogy mekkora létszámot tudna majd foglalkoztatni a cég, mikor 
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kezdenék meg a termelést, illetve az önkormányzat miben tudna segíteni a mihamarabbi 

megvalósulás érdekében? 

 

Látrányi Szabolcs Max Aqva Kft. kereskedelmi igazgatója – Nagyon sok tényező 

befolyásolja a kezdést. Szeretnék a termelést minél hamarabb elkezdeni, ha lehetséges már 

2014. év tavaszán. Az üzem minimum 50-60 fő foglalkoztatásával indulhatna. Tudva azt, 

hogy milyen üzleti potenciál, milyen partnerek állnak mögöttük a létszám akár meg is 

duplázódhatna a későbbiekben. Ha minden harmonizálna és a nehezítő körülményeket is 

sikerülne közösen áthidalni, akkor ezt az üzemet szeretnék május, június hónapban elindítani. 

4000-5000 m
2
 –es csarnokot építenének a legmodernebb termelőgépekkel berendezve. Egy 

üzemcsarnokban gyártanának több terméket, például nyílászárókat, ajtókat, ablakokat, beltéri 

lépcsőket, kerti bútorokat, melyekre óriási igény van Franciaországban, Olaszországban. 

Hatalmas igény van a tikkfából gyártott dolgokra, mely egy ázsiai különleges fa. 

Magyarországon ennek a megfelelője az akácfa, melyből folyamatosan kérik a megrendelést, 

viszont ennek a fafajtának a megmunkálása nagyon nehéz és csak speciális gépekkel lehet 

elvégezni, ami jelenleg hazánkban nem megoldott a hiányzó gépek miatt. Ilyen fajtájú üzleti 

elképzeléseik is vannak. 

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – Kérdése, hogy ez egy önerős beruházás lesz-e vagy esetleg pályázatokra kell 

várni? 

 

Látrányi Szabolcs Max Aqva Kft. kereskedelmi igazgatója – Önerőből és pénzügyi 

befektetők segítségével valósítanák meg a beruházást. 

 

Látrányi Zoltán Max Aqva Kft. ügyvezetői igazgatója – Elmondja, hogy mivel Európa 

legkorszerűbb gépeit szeretnék ide betelepíteni, mindenféleképpen olyan szakemberek és 

olyan munkaerő kellene, akik jártasak ebben az iparágban. Alpolgármester úr elmondta, hogy 

Dévaványán már volt faipari feldolgozás, tehát a szakemberek adottak. Vezetésben is szükség 

lesz olyan emberekre, akik megbízható dolgozók és ezeket a munkafolyamatokat tudják majd 

irányítani, felügyelni. A beszállító partnereket is a környékről szeretnék majd megkeresni. 

Ebben kérik az önkormányzat segítségét. 

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási-, Közművelődési-, Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke, 

képviselő – Elmondja, hogy ő volt aki az ipari iskolát megszervezte és a faipari képzést 

beindította. Az itt tanulók komoly szakmai, faipari képzésben részesültek, tehát a 

szakemberek adottak. Véleménye, hogy a későbbiekben vissza lehetne állítani az üzemen 

belüli szakmunkásképzést is, továbbá a szakmai gyakorlatot is lehetne a csarnokon belül 

letölteni a diákoknak. Szakemberek, technikusok vannak, akik biztosan vállalnák a munkát, 

valamint a volt faipari termelőegység vezetői is biztosan szívesen elvállalnák a feladatokat. 

Elmondja, hogy a közelben Gyulán van lehetőség anyagbeszerzésre. 

 

Látrányi Zoltán Max Aqva Kft. ügyvezetői igazgatója – Örömmel hallja, hogy a közelben 

van lehetőség anyagbeszerzésre, ugyanis a csarnok beindításával kapcsolatban két neuralgikus 

pont merült fel és az egyik pont az anyagbeszerzés lehetősége volt, a másik pedig a 

szakemberek megléte. Nem tudta, hogy Dévaványán milyen lehetőségek vannak. 

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási-, Közművelődési-, Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke, 

képviselő – A szakmunkás képzés garancia lesz arra, hogy minőségi termelés fog folyni a 

csarnokban. 
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Látrányi Szabolcs Max Aqva Kft. kereskedelmi igazgatója – Elmondja, hogy augusztus 

végén egy nagyon komoly audit volt a jelenlegi magyarországi gyárakban ahol termelés 

folyik. A Kingfisher barkács áruházlánc vezető beszerzője látogatott el Magyarországra, aki 

nagyon aprólékosan vizsgálta a munkafolyamatokat. Ellenőrizte a szükséges 

védőfelszerelések meglétét, a targoncavezetői engedélyeket és hasonló dolgokat. 

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási-, Közművelődési-, Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke, 

képviselő – Érdeklődik, hogy az üzemen belül rönkfát szeretnének-e feldolgozni, 

gatterolással? 

 

Látrányi Szabolcs Max Aqva Kft. kereskedelmi igazgatója – Ezt az opciót sem vetették el. 

Lényeges árbefolyásoló tényező ha rönkfával is foglalkoznak. 

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási-, Közművelődési-, Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke, 

képviselő – Elmondja, hogy Gyomaendrődön nemrégiben számolódott fel egy faipari cég, 

melynek gépei még megvannak. Jó ötletnek tartja ezeknek az eszközöknek a megvételét. 

 

Látrányi Szabolcs Max Aqva Kft. kereskedelmi igazgatója – Megköszöni a képviselő 

tájékoztatását. 

 

Kiss Károly a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke, képviselő – Érdeklődik, hogy a 

szakmunkások mellett esetleg női segéderőt tudnak-e majd alkalmazni, hiszen Dévaványán ez 

jelent nagyobb problémát. 

 

Látrányi Szabolcs Max Aqva Kft. kereskedelmi igazgatója – Abszolult nyitottak bármire, 

elfogadják a testület tanácsait. 

 

Látrányi Zoltán Max Aqva Kft. ügyvezetői igazgatója – Nincs diszkrimináció, hogy csak 

férfi munkaerő kell majd a céghez. Idővel akár a két műszakos munkarend is elképzelhető. 

 

Novák Imre alpolgármester – A Képviselő-testületet kérdezi, hogy van-e még valakinek  

hozzászólása a témával kapcsolatban? Megállapítja, hogy további hozzászólás nem hangzott 

el. Megköszöni a Max Aqva Kft. képviseletében megjelent Látrányi Zoltán ügyvezető 

igazgatónak és Látrányi Szabolcs kereskedelmi igazgatónak az ülésen való részvételt és a 

tájékoztatást. Bízik benne, hogy ez a beruházás minél hamarabb megvalósul Dévaványán. 

 

1. Napirendi pont 

 

Novák Imre alpolgármester – Rátér az első napirendi pont megtárgyalására, amely 

tájékoztató a komposztáló telep működésének tapasztalatairól. Megadja a szót Dr. Kiss Jenő 

az ATEVSZOLG Zrt. ügyvezető igazgatója részére. 

Dr. Kiss Jenő az ATEVSZOLG Zrt. ügyvezető igazgatója – Egy átmeneti időszak után 

készítette el a tájékoztatót. Az átadás-átvétel normális körülmények között megtörtént. A 

követelés átvállalás kifizetése is megtörtént. Úgy gondolja folyamatosan tudnak majd 

előrelépni és sikerülni fog a meghatározott célok elérése. 

Novák Imre alpolgármester – Megköszöni Dr. Kiss Jenő ügyvezető igazgatónak a 

kiegészítést. Megadja a szót Dékány József bizottsági elnök részére, hogy a bizottság 

javaslatát ismertesse a testülettel. 
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Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – Elmondja, hogy a Pénzügyi bizottság örömmel látta az elmaradás megfizetését. 

Egy korrekt partnert találtak a cégben. A telep nyitvatartási idejét kellene a helyi újságban 

megjelentetni. A beszámoló elfogadását javasolta a bizottság. 

 

Dr. Kiss Jenő az ATEVSZOLG Zrt. ügyvezető igazgatója – A gazdaságosság érdekében nem 

tudják sok emberrel üzemeltetni ezt a telepet, de a nyitva tartás megjelentetése valóban jó 

megoldásnak tűnik. 

 

Novák Imre alpolgármester – Megköszöni Dékány Józsefnek a bizottsági javaslat 

ismertetését. 

Szavazásra kéri a Képviselő-testületet. Aki elfogadja az ATEVSZOLG Zrt.-nek  a 

komposztáló telep vagyonkezelőjének   2013. évi működéséről szóló tájékoztatót és a hivatal 

által készített előterjesztést kéri, az kézfelnyújtással jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a testület egyhangúlag 6 igen szavazattal, tartózkodás 

és ellenszavazat nélkül a következő határozatot hozza. 

 

Határozat: 

354/2013.(IX.26.)  Kt.hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az 

Atevszolg Zrt.- nek a komposztáló telep vagyonkezelőjének 2013. évi 

működéséről szóló tájékoztatót és a hivatal által készített előterjesztést 

elfogadja.  

 

Felelős:    Novák Imre alpolgármester 

Határidő: folyamatos 

 

2.Napirendi pont 
 

Novák Imre alpolgármester – Rátér a második napirendi pont megtárgyalására, amely a 

Gyomaközszolg Kft. működéséről szóló beszámolót tartalmazza. Megadja a szót Fekete 

József a Gyomaközszolg Kft. ügyvezetője részére. 

Fekete József a Gyomaközszolg kft. ügyvezetője – Elmondja, hogy elkészítette a beszámolót 

a lakossági kommunális szemétgyűjtéssel és szállítással kapcsolatos tapasztalatokról. Ez az 

elmúlt időszakról és a jelenről szól. Bizonyos jogszabályi környezetek eddig is meghatározták 

munkájukat, ezek ezután is megfogják. Vannak még előre, nem világosan látható dolgok a 

jogszabályi környezetben. Ilyen például, hogy a jövőben milyen díjtétellel tudják majd a 

szolgáltatást végezni. Törvény szerint a jövőben a Képviselő-testületeknek már nem lesz 

lehetősége ezt a díjat megállapítani, hanem ez egy hatósági díjtételként, miniszteri rendelet 

alapján fog megtörténni. Ennek a díjtételnek a mértéke jelenleg még nem ismert. Ebből 

következően a jövőre vonatkozó koncepció, gazdasági elképzelés feltárása még nehéz. A 

jogszabályi környezeti háttérből világosan látszik, hogy a jövőt illetően a szolgáltatási 

területen minden helyen be kell vezetni a szelektív hulladékgyűjtés rendszerét, mely komoly 

terhet fog róni magára a szolgáltatóra is és a feladatot kötelezően ellátó önkormányzatra is. 

Ennek az együttes kombinációjából, megállapodásából, feltételrendszerének biztosításából 

kialakuló kompromisszumhoz fog majd kialakulni ez a jövőbeni szelektív hulladékgyűjtési 

szállítás olyan szinten, ahogy azt a törvény előírja. 
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Elmondja, hogy Dévaványán már van hagyománya a szelektív hulladékgyűjtésnek, amit 

örömmel vettek. Ismerve a város szelektív hulladékszállatásának a jelenlegi problémáját és a 

korábbi szolgáltatójával a megállapodását a Gyomaközszolg kft. próbál segítséget nyújtani. 

2014. január 1-től a megszokott formában kívánják ezt a szolgáltatást továbbvinni. 

Másik dolog, amit szeretne elmondani, hogy tudomása van jelentős mennyiségű komposztról 

a városban, amit felhasználni, illetve eladni kívántak. Ugyan a zöldhulladékok kérdése is 

egyrészt még a jövő titka. Ebben további egyeztetésekre lesz szükség, mivel nincs kialakult 

koncepciójuk arra vonatkozóan, hogy a zöldhulladékok törvényi feltételeknek megfelelő 

gyűjtése, szállítása hogyan történik. Az azonban biztos a jövőt illetően, hogy próbálják azokat 

a lehetőségeket, melyek a szolgáltatási területen megvannak teljes mértékben kiaknázni, 

felhasználni. Ez jelentheti a dévaványai zöldhulladék lerakó telepet. A mozgójárműveket 

próbálják megvizsgálni, hogy zöldhulladékot szállíthat-e és ha igen milyen formában, hogyan 

lehetséges ez. Nyitottak ennek a megoldására. 

A felgyülemlett komposztot illetően már érkeztek felé megkeresések, hogy tud-e nagyobb 

mennyiségű eladó komposztról. A testülettől vár majd egy olyan tájékoztatást, hogy van-e a 

városnak eladó komposztja és milyen mennyiségben. 

Elmondja még, hogy év eleje óta a szolgáltató és az önkormányzat között van némi nézetbeli 

különbség a korábban megállapított díjtételek tartalmát illetően, a lerakói járulék miatt. Ezt 

másképp látta a dévaványai Képviselő-testület, mint más testület és mint ahogy azt a törvényi 

megfogalmazás akkoriban lehetővé tette. Nyilván ez az értelmezésbeli kérdés nem jelent 

ellentétet.  Mindenki ragaszkodott a kialakított álláspontjához. Továbbra is tudja azt mondani, 

hogy akkoriban, mikor megkérte az állásfoglalását a minisztériumnak a tekintetben, hogy mi 

legyen a lerakói járulékok kérdésével, az akkori állásfoglalás a mai napig érvényes, hogy 

kötelezően a feladatellátást az önkormányzatoknak állnia kellene. Ellenben a törvény 

némiképp finomult, annak okán, hogy bizonyos unios megkereséseket is tettek az országból, 

hogy a hulladéklerakó nem állathatja tovább a lerakói járulékot, mint ahogy azt korábban 

tette. Annak idején, az akkori ismeretek tekintetében tudni kell, hogy a lerakói járulék, amely 

Dévaványa hulladékmennyiségére vonatkozhatott becsléseik szerint 4,5 millió Ft-os 

nagyságrendet tehetett volna ki egész évre vonatkozóan. Ez a törvényi változások okán 2,2 

millió Ft körül álhatott meg, e körül gyűlt össze lerakói járulék. 

A Gyomaközszolg Kft. megtette azokat a lépéseket a regionális hulladéklerakó irányában 

írásban és hivatalosan ügyvéd által is, tehát ők kezdeményezték azokat az általuk is észrevett 

sérelmet, hogy gyakorlatilag a hulladéklerakó úgy változtatta meg a határozatát a 6.500,-

Ft/tonna ártalmatlanítási díjról, hogy egyik napról a másikra pár hónap után a közbeszerzés 

után 8.000,-Ft/tonna díjra emelte. Tavaly évről is keletkezett már egy különbözet, amit a 

Gyomaközszolg Kft. akkor elviselt és ez év vonatkozásában pedig szintén összegyűlt a 

különbözet, aminek mostani nagyságrendje 1,3 millió Ft. Visszatérve arra, hogy 

kezdeményeztek egy háromoldalú megbeszélést e tekintetben a hulladéklerakó igazgatójával, 

Dévaványa alpolgármesterével és a Gyomaközszolg Kft. vezetőségével. A hulladéklerakó 

igazgatója némi biztatást adott arra vonatkozóan, hogy a tulajdonosi körén keresztülvéve 

megpróbálja a különbözetet kigazdálkodni. Ha ez megtörténik, akkor Dévaványa városára 

mintegy 700-800 e Ft-nyi különbözet hárulna, amely egészen másképpen hangzik, mint az év 

elején prognosztizált 4,5 millió Ft. Ezt tájékoztatásképpen mondta el a testület számára. 

A továbbiakban szeretné elmondani, hogy a Gyomaközszolg Kft.-nek vannak törvényi 

kötelezettségei, amelyek magát a munkaszervezetet érintik a jövőben. A gazdasági 

társaságnak nonprofit gazdasági társasággá kell alakulnia. 2014. január 1-től csak az lehet 

közszolgáltató akinek megvan a közszolgáltatási engedélye, a településsel a megkötött 

szerződések, minősítés és nonprofit kft-ként tudja a tevékenységét végezni. A taggyűlésen 

erről részletes tájékoztatót adott. Ennek a nonprofi kft-nek a létrehozásakor két sarkalatos 

pont van, melyről a tulajdonosok döntést hoztak. Ez pedig a társasági szerződése a jelenlegi 
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kft-nek olyan társasági szerződése alapján ami nonprofit. Ebbe nyilvánvalóan a névváltozáson 

kívül megjelenik a 11-es pontjában egy olyan opció, mely tulajdonosok számára lehetővé tesz 

pótbefizetést, illetve a kft. fenntartható működése érdekében pótbefizetés intézményét 

lehetővé teszik.  

Elmondja még, hogy Csárdaszállás Önkormányzata jelezte a Gyomaközszolg Kft.-ben való 

tulajdonlásának lehetőségét. Ebben a kérdésben Gyomaendrőd Város Önkormányzata saját 

részéből kíván biztosítani 1 %-ot, melyről a gyomaendrődi Képviselő-testület döntést is 

hozott. Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületét kéri, hogy az elővásárlási 

jogáról testületi határozat meghozatalával mondjon le, hogy Csárdaszállás is tudjon 

csatlakozni a Gyomaközszolg Kft. tulajdonosi köréhez. 

Ezen gondolatokkal szerette volna kiegészíteni a megküldött tájékoztatót. 

 

Novák Imre alpolgármester – Megköszöni Fekete József ügyvezetőnek a részletes 

tájékoztatást. A testületet kérdezi, hogy van-e valakinek észrevétele, hozzászólása a témával 

kapcsolatban? Megadja a szót Kiss Károly képviselő részére. 

 

Kiss Károly a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke, képviselő – Elmondja, hogy 

meglátása szerint Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete joggal kérte, hogy a 

hulladéklerakói díjat ne emeljék, mivel ez diszkriminációnak számított, mivel más települések 

is az alacsonyabb díjat fizették. 

 

Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető – Érdeklődik, hogy a szelektív 

hulladékszállítás hogyan lesz megoldva jelen esetben? 

 

Novák Imre alpolgármester – Tekintettel arra, hogy a közszolgáltató, aki eddig végezte a 

szállítást, már az utolsó hónapban sem látta el a feladatát az önkormányzat gyűjtötte be és 

szállította el a szelektív hulladékot. Szervezett formában a továbbiakban is ellátja ezt a 

feladatot az önkormányzat. Megadja a szót dr. Ágoston Sándor képviselő részére. 

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási-, Közművelődési-, Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke, 

képviselő – Valóban igaz, hogy Dévaványa Város a 4,5 millió Ft ellen tiltakozott, ami a 

későbbiekben eredményhez vezetett. A 700 e Ft-os összeg már elfogadhatóbb. 

 

Fekete József a Gyomaközszolg kft. ügyvezetője – Elmondja, hogy a Gyomaközszolg kft. 

soha nem vitatta azt, hogy ez megkülönböztetés lenne, csak eddig nem tudott mit kezdeni 

vele, hiszen számukra is egy ultimátum féle dolog volt. Nem volt több lehetőség a kezükben, 

mint az önkormányzatnak sem. Az eltelt idő alatt ez a helyzet változott. Most sem lezárt dolog 

még a lerakói járulék kérdése, de mivel módosult a hulladéktörvény július hónapban, mely 

kimondja, hogy nem hárítható tovább a lerakói járulék, ezért már nem is fogadták el azokat a 

számlákat sem a hulladéklerakótól, amelyek tartalmaztak hulladéklerakói járulékot. 2014-es 

évben a lerakói járulék 3,-Ft/kg-ról 6Ft/kg-ra fog emelkedni. A rezsicsökkentésnek 

egyértelműen negatív hatása van az önkormányzati kft-ben az eredményre vonatkozóan. 

Remélhetőleg egy nullszaltós módosított üzleti tervet tudnak eredményezni évvégére. A 

működés fenntarthatóságát és a szolgáltatás biztonságát próbálják maximálisan figyelembe 

venni. 

 

Novák Imre alpolgármester – Megadja a szót Dékány József bizottsági elnök részére, hogy 

ismertesse a bizottság javaslatát. 
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Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – A bizottság részletesen megtárgyalta az előterjesztést és elfogadásra javasolják a 

Képviselő-testület felé a beszámolót. 

 

Novák Imre alpolgármester – Megköszöni Dékány Józsefnek a bizottsági javaslat 

ismertetését. 

Szavazásra kéri a Képviselő-testületet. Aki elfogadja a Gyomaközszolg Kft.-nek  2013. évi 

működéséről szóló tájékoztatót és a hivatal által készített előterjesztést kéri, az 

kézfelnyújtással jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a testület egyhangúlag 6 igen szavazattal, tartózkodás 

és ellenszavazat nélkül a következő határozatot hozza. 

 

Határozat: 

355/2013.(IX.26.)  Kt.hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Gyomaközszolg 

Kft.-nek  2013. évi működéséről szóló tájékoztatót és a hivatal által 

készített előterjesztést elfogadja.  

 

Felelős:  Novák Imre alpolgármester 

Határidő: folyamatos 

 

Novák Imre alpolgármester – Ismételten szavazásra kéri a képviselőket. Aki elfogadja az 

egységes szerkezetbe foglalt társasági szerződést kéri, az kézfelnyújtással jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a testület egyhangúlag 6 igen szavazattal, tartózkodás 

és ellenszavazat nélkül a következő határozatot hozza. 

 

Határozat: 

356/2013.(IX.26.)  Kt.hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a nonprofit társasággá 

való átalakulással kapcsolatos szerződésben rögzített feltételeket és határozatot hoz 

arról, hogy a hulladékról szóló 2012. évi CLXXXV. törvényi követelményeknek való 

megfelelés érdekében a GYOMAKÖZSZOLG Kft. bejegyzett „non profit” gazdasági 

társasággá alakuljon át 2013 év során. 
 

 

Társasági szerződés 

(Egységes szerkezetbe foglalva) 

 

Melynél fogva a GYOMAKÖZSZOLG Kommunális Közszolgáltató Korlátolt 

Felelősségű Társaság társasági szerződésének  4./ pontjában megjelölt tagjai úgy 

határoznak, hogy  a 2006. évi IV. tv. 4 §-ának rendelkezései alapján a jövőben a  

GYOMAKÖZSZOLG Kommunális Közszolgáltató Korlátolt Felelősségű 

Társaságot a tagok közös gazdasági céljaik elérése érdekében nonprofit korlátolt 

felelősségű társaságként működtetik. 

 

 

1./ A társaság cégneve: 
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GYOMAKÖZSZOLG Kommunális Közszolgáltató Nonprofit Korlátolt 

Felelősségű Társaság 

 

2./ A társaság rövidített elnevezése: 

 

GYOMAKÖZSZOLG Nonprofit Kft. 

 

3./ A társaság székhelye: 

 

5500. Gyomaendrőd, Ipartelep u. 2.  

 

4./ A társaság tagjai: 

 

Gyomaendrőd Város Önkormányzata 

5500 Gyomaendrőd, Szabadság tér 1. 

 

Dévaványa Város Önkormányzata 

5510. Dévaványa, Hősök tere 1. sz. 

  

Hunya Község Önkormányzata 

5555 Hunya, Rákóczi u. 9. 

  

Örménykút Község Önkormányzata 

5556. Örménykút, Dózsa Gy. u. 26.  

 

Kétsoprony Község Önkormányzata 

5674. Kétsoprony, Dózsa Gy. u. 11.  

 

Kardos Község Önkormányzata 

5552. Kardos, Gyomai út 24. sz. 

 

5./ A társaság tevékenységi köre: 

 

Főtevékenység: 

 

38.11 Nem veszélyes hulladék gyűjtése 

 

Egyéb tevékenységi körök: 

38.12 ’08 Veszélyes hulladék gyűjtése 

38.22 ’08 Veszélyes hulladék kezelése, ártalmatlanítása 

81.29 ’08 Egyéb takarítás 

37.00 ’08 Szennyvíz gyűjtése, kezelése 

39.00 ’08 Szennyeződésmentesítés, egyéb hulladékkezelés 

38.21 ’08 Nem veszélyes hulladék kezelése, ártalmatlanítása 

 

6./ A társaság törzstőkéje: 

 

A társaság törzstőkéje 25.000.000 Ft, azaz Huszonötmillió forint, amely kizárólag 

pénzbeli betétből áll. 
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7./ A társaság tagjainak törzsbetétei: 

 

Gyomaendrőd Város Önkormányzata    17.750.000 Ft 

pénzbeli betét 

Dévaványa Város Önkormányzata      6.250.000 Ft pénzbeli 

betét 

Hunya Község Önkormányzata          250.000 Ft 

pénzbeli betét 

Örménykút Község Önkormányzata         250.000 Ft 

pénzbeli betét 

Kétsoprony Község Önkormányzata         250.000 Ft 

pénzbeli betét 

Kardos Község Önkormányzata          250.000 Ft 

pénzbeli betét 

 

 

8./  A törzsbetét rendelkezésre bocsátása: 

 

A törzsbetétek rendelkezésre bocsátása teljes egészében megtörtént. 

 

A tagokat egyéb vagyoni értékű szolgáltatás nem terheli. 

 

9./ Üzletrészek, a tag üzletrészének átruházása, bevonása, felosztása: 

 

Az üzletrész a tagok jogait, és a társaság vagyonából őket megillető hányadokat 

testesíti meg. 

Az üzletrész mértéke a tagok törzsbetéteihez igazodik. 

Minden tagnak csak egy üzletrésze lehet, ha a tag további üzletrészeket szerez meg, 

üzletrésze az átvett üzletrésszel megnövekszik. 

 

Az üzletrész a társaság tagjaira – a társaság saját üzletrészét (Gt. 135.§) kivéve - 

szabadon átruházható. 

 

Az üzletrész kívülálló személyre csak a taggyűlés hozzájárulásával, a törzsbetét 

teljes befizetését követően ruházható át. Az üzletrész kívülálló személyre történő 

átruházása csak akkor tagadható meg, ha az üzletrészét átruházó tag az üzletrészét 

kifejezetten a társaság konkurens versenytársára kívánja átruházni, illetve, ha az 

értékesítés olyan személy részére történne, akinek a személye ellen – társasági 

érdek folytán – valamennyi, a társaságban maradó tag egybehangzóan tiltakozik. 

 

A tagot, a társaságot, vagy a taggyűlés által kijelölt személyt - ebben a sorrendben - 

az adásvételi szerződés útján átruházni kívánt üzletrészre elővásárlási jog illeti 

meg. 

Ha a tag a vele közölt vételi ajánlat bejelentésétől számított tizenöt napon belül 

nem nyilatkozik, úgy kell tekinteni, hogy az elővásárlási jogával nem kívánt élni. A 

társaság vagy az általa kijelölt személy  

esetén a határidő a bejelentéstől számított 30 nap. Ez utóbbi határidő vonatkozik 

az üzletrész kívülálló személyre történő átruházásához szükséges hozzájárulás 

esetére is. Az elővásárlási jog átruházása semmis. 
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A taggyűlés az üzletrészt a törvényben meghatározott esetekben bevonhatja. 

 

A társaság a saját üzletrészét a törzstőkén felüli vagyonából vásárolhatja meg. 

Csak azok az üzletrészek vásárolhatók meg, amelyekre a törzsbetétek teljes 

összegét befizették, illetőleg teljesítették. 

Tilos a saját üzletrész megvásárlása, ha a társaság osztalék fizetéséről sem 

határozhatna. A saját üzletrész megvásárlása fedezetének megállapításával 

összefüggésben a számviteli törvény szerinti beszámolóban és a közbenső 

mérlegben foglaltakat a mérleg fordulónapját követő hat hónapon belül lehet 

figyelembe venni. 

 

A társaság tulajdonába került saját üzletrész után a társaság szavazati jogot nem 

gyakorolhat, ezen üzletrészt a határozatképesség megállapításánál figyelmen kívül 

kell hagyni. 

 

A törzstőkén felüli vagyonból megvásárolt üzletrészt a vásárlástól számított egy 

éven belül a társaság köteles elidegeníteni vagy azt a tagoknak - törzsbetéteik 

arányában - térítés nélkül átadni, illetve a törzstőke-leszállítás szabályainak 

alkalmazásával bevonni. 

 

Az üzletrész csak átruházás, a megszűnt tag jogutódlása és öröklés esetén osztható 

fel. A felosztáshoz a taggyűlés hozzájárulása szükséges. A törzsbetét legkisebb 

mértékére vonatkozó rendelkezéseket az üzletrészek felosztása esetében is 

alkalmazni kell. 

 

10./ Üzleti év, mérleg, a nyereség felosztása: 

 

A társaság első üzletéve a társaság működése megkezdésének napján kezdődik és 

az év december 31. napjáig tart. Ezt követően a táraság üzleti éve egybeesik a 

naptári évvel. Minden év május 31. napjáig a megelőző üzleti év mérlegét az 

ügyvezető köteles a taggyűlés elé terjeszteni. 

 

A társaság működéséről a külön jogszabályok előírásai szerinti üzleti könyveket 

vezeti. Az üzletév végével a társaság könyvelője a táraság gazdálkodásáról a 

taggyűlés számára mérleget, illetve vagyonkimutatást készít a külön jogszabályok 

által előírt határidőben. 

 

A társaság üzletszerű gazdasági tevékenységet csak kiegészítő jelleggel folytathat, a 

társaság tevékenységéből származó nyereség a tagok között nem osztható fel, az a 

gazdasági társaság vagyonát gyarapítja. 

 

11./ Pótbefizetések: 

 

A taggyűlés jogosult arra, hogy a veszteségek fedezésére pótbefizetési 

kötelezettséget írjon elő a tagok számára. 

A pótbefizetés címén a tagok legfeljebb törzsbetétjük 20 %-ának a befizetésére 

kötelezhetők. Pótbefizetés évente egy alkalommal rendelhető el, s az egy 

alkalommal befizethető összeg nem haladhatja meg a törzsbetét 10 %-át. 

 

Az egyes tagok részére előírható pótbefizetés legmagasabb összege  
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Gyomaendrőd Város Önkormányzata tag  3.550.000 Ft 

Dévaványa Város Önkormányzata  1.250.000 Ft 

Hunya Község Önkormányzata        50.000 Ft 

Örménykút Község Önkormányzata       50.000 Ft 

Kétsoprony Község Önkormányzata       50.000 Ft 

Kardos Község Önkormányzata        50.000 Ft 

 

A pótbefizetés összege a tag törzsbetétjét nem növeli. 

 

A pótbefizetést a tag a taggyűlés pótbefizetést elrendelő határozatának 

kézhezvételét követő 8 napon belül pénzbeli befizetéssel köteles a társaság megjelölt 

számlájára befizetni, átutalni. 

 

Ha a tag pótbefizetési kötelezettségét határidőben nem teljesíti, a társaság 

ügyvezetője 30 napos határidő kitűzésével felhívja a teljesítésre. A felhívásban 

utalni kell arra, hogy a teljesítés elmulasztása a tagsági jogviszony megszűnését 

eredményezi. 

A 30. napos határidő eredménytelen eltelte esetén a tagsági jogviszony a határidő 

lejártát követő napon megszűnik. Erről a tagot a társaság ügyvezetője írásban 

köteles értesíteni. 

 

Ha a tag tagsági viszonya a pótbefizetés teljesítésének elmulasztása miatt szűnik 

meg, intézkedni kell az üzletrész értékesítése felől. Az értékesítés során elsősorban 

a taggal való megállapodást kell irányadónak tekinteni. Abban az esetben 

viszont,ha megállapodás nem jönne létre a tagsági viszony megszűnésétől számított 

45 napon belül érverést kell tartani. 

 

A veszteség pótlásához nem szükséges pótbefizetéseket a tagok részére vissza kell 

fizetni, de a visszatérítésre csak a törzsbetétek teljes befizetése után kerülhet sor. 

 

12./ A taggyűlés: 

 

A társaság legfőbb szerve a taggyűlés. A taggyűlést legalább évente egyszer össze 

kell hívni. 

 

A taggyűlés kizárólagos hatáskörébe tartoznak a Gt. 141 § (2) bek. a-x./ pontjaiban 

felsoroltak. 

 

A tagokat törzsbetéteik arányában minden 10.000 Ft, azaz Tízezer Forint után 1 

(egy) szavazat illeti meg. 

 

A taggyűlés akkor határozatképes, ha azon a törzstőke egésze személyesen vagy 

meghatalmazott útján képviselve van. A taggyűlésen a tag képviseletét nem 

láthatja el az ügyvezető, a cégvezető, a felügyelő bizottság tagja, valamint a 

könyvvizsgáló. 

A meghatalmazást közokiratba vagy teljes bizonyító erejű magánokiratba kell 

foglalni. 
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Ha a taggyűlés nem volt határozatképes, az emiatt megismételt taggyűlés az eredeti 

napirendben szereplő ügyekben a jelenlévők által képviselt törzstőke, illetve 

szavazati jog mértékétől függetlenül határozatképes.  

 

A taggyűlést az ügyvezető hívja össze. 

A taggyűlést össze kell hívni akkor is, ha a társaság érdekében egyébként 

szükséges. Haladéktalanul össze kell hívni a taggyűlést a szükséges intézkedések 

megtétele céljából, ha a társaság saját tőkéje veszteség folytán a törzstőke felére 

csökkent, vagy a társaságot fizetésképtelenség fenyegeti, vagy fizetéseit 

megszüntette, illetve ha vagyona a tartozásait nem fedezi. 

 

A taggyűlést a társaság székhelyére kell összehívni és a tagokat a napirend 

közlésével kell meghívni. A meghívók elküldése és a taggyűlés napja között 

legalább 15 napi időköznek kell lennie. 

 

A taggyűlés határozatait a jelen lévő tagok szavazatainak egyszerű szótöbbséggel 

hozza, kivéve azokat az eseteket, ahol a Gt. vagy a társasági szerződés másképpen 

rendelkezik. 

A társasági szerződés módosításához – ha a törvény eltérően nem rendelkezik – a 

taggyűlés legalább háromnegyedes szótöbbséggel hozott határozata szükséges. 

A tagok társasági szerződésben foglalt kötelezettségének növeléséhez, új 

kötelezettségek megállapításához, illetőleg az egyes tagok külön jogainak 

csorbításához a taggyűlés egyhangú határozatára van szükség. 

A társaság megszűnésének elhatározásához a taggyűlésnek legalább 

háromnegyedes szótöbbséggel hozott határozata szükséges. 

 

A taggyűlés szabályszerű összehívás nélkül is megtartható, illetve azon határozat 

hozható, ha valamennyi tag jelen van és az ülés megtartásához hozzájárul. 

 

Nincs szükség taggyűlés tartására és a társasági szerződés alakszerű módosítására 

a tagok személyében történt változás esetén. 

 

A határozatképtelenség miatt megismételt taggyűlést az eredeti meghívón szereplő 

napirendi pontokkal, az eredeti meghívó alkalmazásával, a határozatképtelen 

taggyűlés után 2 óra illetve 15 nap közötti időpontra kell összehívni. 

 

A taggyűlésről az ügyvezető jegyzőkönyvet készít, amely jegyzőkönyv tartalmazza 

a Gt. 146. § (1) bekezdésében írottakat. A jegyzőkönyvet az ügyvezető és egy – a 

taggyűlésen jelen lévő, hitelesítőnek megválasztott – tag írja alá. Az ügyvezető a 

tagok által hozott határozatokról folyamatos nyilvántartást vezet. (Határozatok 

Könyve) 

 

Nem szavazhat az a tag, akit a határozat kötelezettség, vagy felelősség alól 

mentesít, vagy a társaság rovására másfajta előnyben részesít, továbbá akivel a 

határozat szerint szerződést kell kötni, illetőleg aki ellen pert kell indítani, valamint 

az, akinek a társasággal fennálló társasági jogi jogviszonyának létesítésére, 

tartamára vagy megszűnésére a határozat vonatkozik. 

Azok a tagok, akik olyan határozatot hoztak, amelyről tudták, vagy az általában 

elvárható gondosság mellett tudhatták, hogy a társaság jelentős érdekeit 
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nyilvánvalóan sérti – ha törvény kivételt nem tesz -, korlátlanul és egyetemlegesen 

felelnek az ebből eredő kárért. 

 

13./ Az ügyvezető: 

 

A társaság ügyvezetését 1 ügyvezető látja el. 

 

A társaság ügyvezetője: 

 

Fekete József (  an. Székely Zsuzsanna ) 5650. Mezőberény, Békési u. 19/a. sz. alatti 

lakos, aki 2011. szeptember 1. napjától 2016. augusztus hó 30. napjáig látja el az 

ügyvezetői teendőket. 

 

A társaság tevékenységét – a jogszabályok és a taggyűlés határozatai alapján – az 

ügyvezető irányítja. 

  

Az ügyvezető köteles a tagok kérésére a társaság ügyeiről felvilágosítást adni, a 

társaság üzleti könyveibe és irataiba való betekintést lehetővé tenni. 

 

Az ügyvezető a jelen társasági szerződés alapján a taggyűlés külön hozzájárulása 

nélkül is jogosult más gazdasági társaságban társasági részesedést szerezni, 

továbbá más gazdálkodó szervezetben vezető tisztséget ellátni. 

 

Az ügyvezető visszahívásához a taggyűlés háromnegyedes szótöbbséggel hozott 

határozata szükséges. 

 

A társaság dolgozói tekintetében a munkáltatói jogokat az ügyvezető gyakorolja. 

 

14./ A cégjegyzés: 

 

Az ügyvezető képviseli a társaságot harmadik személyekkel szemben, valamint 

bíróságok, vagy más hatóságok előtt. Az ügyvezető önállóan jogosult eljárni. 

 

A társaság cégjegyzése úgy történik, hogy az előírt, előnyomott, vagy előnyomtatott 

cégszöveget az ügyvezető önállóan írja alá, hiteles cégaláírásának megfelelően. 

 

15./ A Könyvvizsgáló: 

 

A társaság könyvvizsgálója a KENZÁL gazdasági Tanácsadó és Szolgáltató 

Korlátolt Felelősségű Társaság ( 5540. szarvas, Vasút u. 39. Cg. sz. 04-09-003546, ) 

a könyvvizsgálatért személyében felelős Lázárné Kovács Etelka ( an. Kécskei 

Piroska ) 5540. Szarvas, Malom u. 9/4. sz. alatti lakos, bejegyzett könyvvizsgáló, 

könyvvizsgálói igazolvány száma: 005927. A könyvvizsgáló megbízatása 2010, 

június 01. napjától 2015. május 31. napjáig szól. 

A könyvvizsgáló személyére az ügyvezető a felügyelő bizottság egyetértésével tesz 

javaslatot az alapítónak. 

 

16./ Felügyelő Bizottság 
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A társaság működésének ellenőrzését háromfős felügyelő bizottság látja el, 

amelynek tagjait öt éves határozott időtartamra válasszák meg. 

A társaság Felügyelő Bizottságának tagjai 2010. november 5. napjától 2014. 

november 30 napjáig terjedő időtartamra: 

-Betkó József ( an. Novodonszki Zsuzsanna ) 5502. Gyomaendrőd, Tanya VII. 49/1. 

-Béres János ( an. Szilágyi Erzsébet ) 5500. Gyomaendrőd, Mirhóháti u. 23. sz. 

alatti lakosok. 

2012.március 21. napától 2014. november 30. napjáig terjedő időtartamra: 

Kiss Károly (an. Takács Margit ) 5510. Dévaványa, Dózsa Gy. u. 34. sz. lakos. 

 

A felügyelő bizottság ellenőrzi a társaság ügyvezetését. A vezető tisztségviselőktől, 

illetve a gazdasági társaság vezető állású munkavállalóitól felvilágosítást kérhet, a 

társaság könyveit és iratait megvizsgálhatja. Feladatát képezik a 2006. évi IV. tv. ( 

Gt.)  III. fejezet 3. címében foglaltak, egyebekben a felügyelő bizottságra a Gt. 33-

39 § rendelkezései az irányadók. 

 

17./ Záró rendelkezések: 

 

A társaság a GYOMASZOLG  IPARI PARK Kft. jogutódjaként, az abból történő 

kiválással jött létre. 

 

A társaság a cégjegyzékből való törléssel a 2006. évi IV. tv. 66-68.§ -iban foglalt 

rendelkezések szerint szűnik meg. A társaság jogutód nélküli megszűnése esetében 

a hitelezők kielégítése után fennmaradó vagyont a tagok között a vagyoni 

hozzájárulásuk arányában kell felosztani. 

 

A taggyűlés jogsértő, vagy a társasági szerződés rendelkezéseibe ütköző határozata 

ellen - a határozatról való tudomásszerzéstől számított 30 napon belül - bármelyik 

tag jogosult a bíróságnál keresetet indítani, kivéve, ha a határozathoz befolyásolás 

mentesen hozzájárult. A határozat meghozatalától számított 90 napos jogvesztő 

határidő elteltével a határozatot akkor sem lehet keresettel megtámadni, ha a 

perlésre jogosulttal azt nem közölték, illetve arról addig nem szerzett tudomást. 

A társaság működése határozatlan időtartamra szól. 

Jelen társasági szerződésben nem szabályozott kérdésekben a 2006. évi IV. tv. 

rendelkezéseit kell alkalmazni. 

 

Szerződő felek e társasági szerződést, mint akaratukkal mindenben megegyezőt 

azzal írták alá, hogy abba egyéb feltétel felvételét nem kívánják. 

Gyomaendrőd, 2013. szeptember 24. napján. 

 

 

 

Gyomaendrőd Város Önkormányzata tag Dévaványa Város Önkormányzata tag  

 

 

 

Hunya Község Önkormányzata tag  Örménykút Község Önkormányzata tag 
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Kétsoprony Község Önkormányzata tag Kardos Község Önkormányzata tag 

 

Felhatalmazza az alpolgármestert a társasági szerződés aláírására 

 

Felelős:  Novák Imre alpolgármester 

Határidő: folyamatos 

 

Novák Imre alpolgármester – Ismételten szavazásra kéri a képviselőket. Aki elfogadja a 

határozati javaslatban foglaltakat, amely a következő: 

„Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete: 

a) mint a Gyomaközszolg Kommunális Közszolgáltató Korlátolt Felelősségű Társaság 

üzletrész tulajdonosa megismerte Gyomaendrőd Város Képviselő-testületének és 

Csárdaszállás Község Képviselő-testületének az 1% üzletrész-hányad átruházásra irányuló 

szándékát, 

b) mint a fenti ügylettel kapcsolatban elővásárlásra jogosult, kijelenti, hogy az elővásárlási 

jogát nem kívánja gyakorolni, 

c) felhatalmazza a polgármestert a Nyilatkozat aláírására” kéri az kézfelnyújtással jelezze. 

 kéri, az kézfelnyújtással jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a testület egyhangúlag 6 igen szavazattal, tartózkodás 

és ellenszavazat nélkül a következő határozatot hozza. 

 

Határozat: 

357/2013.(IX.26.)  Kt.hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete: 

 

a) mint a Gyomaközszolg Kommunális Közszolgáltató Korlátolt Felelősségű Társaság 

üzletrész tulajdonosa megismerte Gyomaendrőd Város Képviselő-testületének és  

Csárdaszállás Község Képviselő-testületének az 1% üzletrész-hányad átruházásra 

irányuló szándékát, 

b) mint a fenti ügylettel kapcsolatban elővásárlásra jogosult, kijelenti, hogy az 

elővásárlási jogát nem kívánja gyakorolni, 

c) felhatalmazza az alpolgármestert a Nyilatkozat aláírására,       

 

Felelős:  Novák Imre alpolgármester 

Határidő:  azonnal  

 

3. Napirendi pont 

 

Novák Imre alpolgármester – Rátér a harmadik napirendi pont megtárgyalására, amely 

tájékoztató Dévaványa Környezetvédelmi Helyzetéről. Megadja a szót Gyuricza Máté 

műszaki ügyintéző részére. 

 

Gyuricza Máté műszaki ügyintéző – Szeretne néhány erősséget és gyengeséget megemlíteni 

a beszámolóból. Erősségek oldaláról elmondhatják, hogy a település levegőminősége 

megfelelő, olyan jellegű ipari fejlődés nincs a városban, amely az életminőséget befolyásolná. 

A talaj minősége közepesnek mondható, különböző kémiai jellegű szennyeződések nincsenek 

benne. A felszíni vizek és a felszín alatti vizek állapotát jónak lehet tekinteni. A belvíz 

elvezetés évről évre folyamatosan megújul az önkormányzati beruházások, illetve az állami 
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pályázati rendszer jóvoltából. A település egészséges ivóvízhez jut a regionális ivóvíz 

rendszeren keresztül. A szennyvíz elvezetése és tisztítása megoldott a településen, ennek 

készültségi foka és állapota megyei szinten is kiemelkedőnek tekinthető. A településen 

jogszabályban előírt hulladékkezelés folyik. Kiemelné itt a szelektív hulladékgyűjtést, ami 

folyamatosan működik. A környezeti zajterhelés minimális a településen, melyet az ipar 

hiányának is lehet köszönni. Szeretné kiemelni, hogy a városban kiegyensúlyozott közterület 

és zöldterület gazdálkodás folyik, illetve kiemelné, hogy a lakosság előszeretettel kapcsolódik 

környezettudatos rendezvényekhez. Ilyen például a „Te szedd mozgalom”, az „Autómentes 

Nap” szervezése, illetve a kerékpáros települések által szervezett rendezvények, amelyeken a 

lakosság igen magas arányban vesz részt. 

A gyengeségek közé tudná emelni, hogy az erdők és a fásítottság tekintetében a megyében 

Dévaványa a leggyengébb települések közé tartozik. Ennek tekintetében javasolt fásítási 

programokat előkészíteni. Gyengeségek tekintetében szeretné még megjegyezni, hogy az 

állati melléktermékek elhelyezése nem megoldott a településen. Igaz, hogy nem kötelező 

önkormányzati feladat ennek a létesítménynek a fenntartása, de ennek a megoldása is javasolt 

a közeljövőben, amennyiben erre lehetőség nyílik. Ennyiben szerette volna összefoglalni a 

beszámolóban leírt dolgokat. 

 

Novák Imre alpolgármester – Megköszöni Gyuricza Máté műszaki ügyintézőnek a 

tájékoztatást. Megadja a szót Kanó József képviselő részére. 

 

Kanó József képviselő – Kérdése, hogy az elhullt állatokkal felmerülő probléma mikor 

oldódik meg és mikor nyílik meg újra a helyi erre a célra szolgáló telep? 

 

Novák Imre alpolgármester – A DAREH pályázaton belül a komposztáló telep területén van 

közösen, kidolgozás alatt az állati hullák begyűjtéséhez kapcsolódó  pályázat. Tekintettel arra, 

hogy ez még nem került teljes mértékben kidolgozásra, a megoldás még várat magára. 

Pillanatnyilag mindenki előtt ismert, hogy 40 kg-os súlyig mindenki eláshatja a saját udvarán 

belül a tetemet, afeletti és 200 kg-ig az önkormányzat átvállalja ennek a költségét és a 200 kg 

feletti tetemek begyűjtését a lakosnak szükséges megfizetnie. 

 

Gyuricza Máté műszaki ügyintéző – Mivel Magyarországnak hamarosan be kell számolnia 

az uniónak erről a szakterületről, ezzel kapcsolatban megkereste Dévaványát a Megyei Tiszti 

Főállatorvos és próbálta felvázolni, hogy a városnak milyen elképzelése van ezzel 

kapcsolatban. Átmeneti megoldás lehet, hogy megkeresi Dévaványa önkormányzata 

Gyomaendrőd önkormányzatát, mivel ott engedélyezett telep működik és meg kellene nézni, 

hogy milyen feltételekkel lehetne oda csatlakozni. Ez a legközelebbi megoldás, ami jelen 

pillanatban megoldható. Másik verzió pedig az, hogy a régi telepet át kell alakítani, viszont az 

önkormányzat úgy döntött, hogy a komposztáló telep mellett, ahol a hulladékudvar épült 

annak a belső részére kerülne megvalósításra ez a telep. Mindaddig ez nem valósulhat meg, 

amíg a hulladékudvar is el nem készül, ami távlatilag minimum 3 év és addig keresni kell egy 

megfelelő átmeneti megoldást. A gyomaendrődi gyepmesteri telepet a Gyomaközszolg Kft. 

működteti, a gyomaendrődi Képviselő-testülettől a működtetésre évi 5 millió Ft támogatást 

kap.  

 

Kiss Károly a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke, képviselő – Fásítás okán 

érdeklődik, hogy amit Havancsák úr felajánlott 10 millió Ft értékű adományt fásításra, ebben 

a programban hol tart az önkormányzat? Véleménye szerint ebből lehetne pótolni a város 

hiányosságait fásításra vonatkozóan. 
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Hulladékgazdálkodással kapcsolatban úgy gondolja, hogy ez rendben van a településen. 

Megköszöni azoknak a lakosoknak a részvételt, akik a „Te szedd magad” programban részt 

vettek. 

 

Novák Imre alpolgármester – Elmondja, hogy a fásítási program nem Gyuricza Máté 

műszaki ügyintéző kompetenciája, erre Földi Imre programirányító és szervező, képviselő 

tudna bővebb választ adni, aki jelenleg nem tud az ülésen részt venni, mivel egy 

közfoglalkoztatási kiállításon vesz részt. Megkérdezi, hogy kíván-e még valaki ehhez a 

témához hozzászólni? Megállapítja, hogy további hozzászólás nem hangzott el.  

Szavazásra kéri a Képviselő-testületet. Aki elfogadja a Dévaványa 2012. évi környezeti 

állapotáról szóló tájékoztatót kéri, az kézfelnyújtással jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a testület egyhangúlag 6 igen szavazattal, tartózkodás 

és ellenszavazat nélkül a következő határozatot hozza. 

 

Határozat: 

358/2013.(IX.26.)  Kt.hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 

Dévaványa Környezetvédelmi Helyzetéről szóló tájékoztatót jóváhagyólag 

elfogadja.  

 

Felelős:  Balogh Csilla jegyző 

Határidő:  -  

 

Novák Imre alpolgármester – Elmondja, hogy a következő napirendi pont megtárgyalása 

előtt, hallgassák meg a Szeghalmi Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2012. évi 

tevékenységéről szóló beszámolót. Megadja a szót Zsombok Krisztián tűzoltó főhadnagy, 

parancsnok helyettes részére, hogy szóbeli kiegészítést tegyen a beszámolóval kapcsolatosan. 

 

Zsombok Krisztián tűzoltó főhadnagy, parancsnok helyettes – Elmondja, hogy egy igen 

részletes és tartalmas beszámolót sikerült elkészíteni. Pár gondolatban szeretné ezt 

kiegészíteni. Elmondja, hogy Túri János parancsnok egyéb munkahelyi elfoglaltságai miatt 

nem tudott részt venni az ülésen. Úgy gondolja, hogy Dévaványa lakossága nem vett észre 

semmit abból a nagy változásokból, ami a beszámolóban is szerepel, ez pedig azt jelenti, hogy 

jól végezték el a munkájukat. Ezek a változások valamilyen szinten még jelenleg is zajlanak. 

Ennyiben szerette volna kiegészíteni a beszámolót. A felmerülő kérdésekre szívesen választ 

ad. 

 

Novák Imre alpolgármester – Megköszöni Zsombok Krisztián parancsnok helyettesnek az 

elmondottakat. Elmondja, hogy az írásbeli beszámoló valóban nagyon részletes volt. Megadja 

a szót Kiss Károly képviselő részére. 

 

Kiss Károly a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke, képviselő – Kérdése, hogy a 

Dévaványán található 3 szirénáért ki a felelős, Ki a felelős a működtetésükért, az 

ellenőrzésükért? 

 

Zsombok Krisztián tűzoltó főhadnagy, parancsnok helyettes – Elmondja, hogy ezek nagyon 

régi légvédelmi szirénák, melyeket riasztásra is lehetne használni. A beszámolóból kiderül, 

hogy a szirének kisebb százaléka csak az ami mai napig is működőképes. Valójában az 
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önkormányzat feladata lenne ezeknek a fenntartása, a tűzoltóság feladata csak az lenne, hogy 

minden évben ellenőrizzék ezeket. Viszont nincs előírás ezeknek a javítására 

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási-, Közművelődési-, Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke, 

képviselő – Véleménye, hogy Dévaványán is újra meg kéne szervezni az önkéntességet, és a 

tanulók az 50 órás közszolgálatot itt le is tudnák tölteni. 

 

Zsombok Krisztián tűzoltó főhadnagy, parancsnok helyettes – örülnének az önkéntességnek. 

Iskoláztatásra kitérve nem tud hivatalos állásfoglalást mondani. 

 

Novák Imre alpolgármester – Szavazásra kéri a Képviselő-testületet. Aki elfogadja a 

Szeghalmi Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2012. évi tevékenységéről szóló beszámolót 

kéri, az kézfelnyújtással jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a testület egyhangúlag 6 igen szavazattal, tartózkodás 

és ellenszavazat nélkül a következő határozatot hozza. 

 

Határozat: 

359/2013.(IX.26.)  Kt.hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 

Szeghalmi Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2012. évi tevékenységéről 

szóló beszámolót elfogadja.  

 

Felelős:    Novák Imre alpolgármester 

Határidő: folyamatos 

 

4. Napirendi pont 

 

Novák Imre alpolgármester – Rátér a negyedik napirendi pont megtárgyalására, amely az 

Önkormányzat gazdálkodásának első féléves helyzetéről szóló tájékoztató. Megadja a szót 

Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető részére, hogy ismertesse az 

előterjesztésben foglaltakat. 

 

Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető – Elmondja, hogy ez valóban a 2013. 06. 

30-ig lezajlott állapotot mutatja pénzforgalom szempontjából a gazdálkodásban. Az 

előterjesztésben részletesen leírta, hogy mi hogyan teljesült, vagy nem teljesült, ezért ezt 

szóban nem kívánja részletezni. Ebben az anyagban és a költségvetés módosítási tervezetében 

is szerepel a 68,6 millió forintos kiegészítő támogatás azért, mert a költségvetés tervezésekor 

nem lehetett hiány, így forrásként számításba vették. A Pénzügyi bizottságon is tárgyalták ezt, 

viszont azóta a pályázat elkészült melyet megküldtek a megfelelő helyre. Indoklásként leírták, 

hogy az önkormányzatnak nincs hitel tartozása, nincs folyószámlahitele mégis indokoltnak 

tartják a központi támogatás iránti igényüket. Forintban meg kellett jelölni, hogy milyen célra 

kérik. 44,323 e Ft-ot írtak az iparűzési adóképesség csökkenésre való hivatkozással, 11,937 e 

Ft-ot abból eredően kértek, hogy a konszolidáció idején az önkormányzat a költségvetésében 

60 % tőketörlesztéssel számolt. Továbbá kérték az indoklásban azt, hogy a közös hivatal 

létrejötte hátrányosan érintette az önkormányzatot, a foglalkoztatás javítása érdekében 

létrejött a Szociális Szövetkezet melynek az infrastruktúrájának a kiépítéséhez is kértek 

támogatást. Ennyit kívánt elmondani a testületnek. 
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Novák Imre alpolgármester – Megköszöni Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási 

irodavezetőnek a tájékoztatást. Felhívja a figyelmet a költségtakarékos gazdálkodásra a 

beszámoló. Megadja a szót Kiss Károly képviselő részére. 

 

Kiss Károly a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke, képviselő – A bizottsági ülésen 

elhangzott, hogy Dévaványa csatlakozott a GYÜSZ-TE turisztikai egyesülethez. Érdeklődik, 

hogy küldtek-e már beszámolót, arra vonatkozóan, milyen lépéseket tettek annak érdekében, 

hogy Dévaványát turisztikailag jobban megismerjék a többi település lakosai. 

 

Novák Imre alpolgármester – Telefonon megkereste a GYÜSZ-TE vezetőségét, akik az 

októberi testületi ülésre teljeskörű tájékoztatást fogna nyújtani. 

 

Kiss Károly a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke, képviselő – Nem javasolja a 

további kifizetést az egyesület részére, amíg nem nyújtották be a beszámolót. 

 

Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető – Amikor a Képviselő-testület eldöntötte, 

hogy csatlakozik az egyesülethez, akkor úgy döntött, hogy a tapasztalatok alapján fogja 

eldönteni, hogy az 1 millió Ft-ot befizeti-e és ez december 31-ig szól. 

 

Novák Imre alpolgármester –Megadja a szót Dékány József bizottsági elnök részére, hogy a 

bizottság javaslatát ismertesse a testülettel.  

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – Elmondja, hogy egy részletes, lényegretörő beszámolót kaptak. A beszámoló 

elfogadását javasolta a bizottság 1.178.799 F teljesített bevétellel és 911.846 Ft teljesített 

kiadással. 

 

Novák Imre alpolgármester – Megköszöni Dékány Józsefnek a bizottsági javaslat 

ismertetését. 

Szavazásra kéri a Képviselő-testületet. Aki elfogadja a 2013. évi költségvetés első féléves 

teljesítéséről szóló beszámolót 1.178.799,-Ft teljesített bevétellel és 911.846,-Ft teljesített 

kiadással kéri, az kézfelnyújtással jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a testület egyhangúlag 6 igen szavazattal, tartózkodás 

és ellenszavazat nélkül a következő határozatot hozza. 

 

Határozat: 

360/2013.(IX.26.)  Kt.hat. 

 

Dévaványa Város Képviselő Testülete a 2013. évi költségvetés első 

féléves teljesítéséről szóló beszámolót  

 1.178.799 Ft  teljesített bevétellel 

 911.846 Ft  teljesített kiadással elfogadja. 

Az első félév gazdálkodási tapasztalatait a második félév gazdálkodása 

során a hasznosítani kell.  

 

Felelős:  

Határidő:  
 

Novák Imre alpolgármester – Korábban már jelezte, hogy ehhez a napirendi ponthoz 

kapcsolódik még egy előterjesztés, amely az önkormányzat 2013. évi költségvetéséről szóló 
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4/2013.(III.1.) önkormányzati rendelet módosítására javaslattétel. Megadja a szót Szűcsné 

Horváth Margit gazdálkodási irodavezető részére. 

 

Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető – A tájékoztató utal a módosításra, a 

módosítás pedig visszahivatkozik a tájékoztatóra. A mostani önkormányzati rendelet 

módosítási javaslata bevétellel kiadással egyezően 23.258 e Ft növekedésre vonatkozik, ami 

1,1 %-nak felel meg. A rendelet elfogadása után a bevételi és kiadási előirányzat fő összege 

2.025.641 e Ft-ról 2.048.899 e Ft-ra változik.  

 

Novák Imre alpolgármester – Megköszöni a tájékoztatást. Tájékoztatja a testületet, hogy 

augusztus és szeptember hónapban milyen pótelőirányzatok érkeztek. Gyermekétkeztetési 

feladatokra 7.357e Ft, szociális és gyermekjóléti alapellátás feladaton belül a bölcsődei 

feladatok ellátására használható fel 2.572 e Ft, könyvtári érdekeltségnövelő támogatás 

jogcímen 341 e Ft érkezett, továbbá az itthon vagy Magyarország szeretlek pályázaton 

utólagos elszámolás mellett 400 e Ft támogatás érkezett. 

 

Novák Imre alpolgármester –Megadja a szót Dékány József bizottsági elnök részére, hogy a 

bizottság javaslatát ismertesse a testülettel.  

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – elmondja, hogy a bizottság javasolja a testület felé az önkormányzat 2013. évi 

költségvetéséről szóló 4/2013.(III.1.) önkormányzati rendelet módosítását az előterjesztésben 

szerepelteknek megfelelően.  

 

Novák Imre alpolgármester – Megköszöni Dékány Józsefnek a bizottsági javaslat 

ismertetését. 

Megkérdezi, hogy ezzel a témával kapcsolatban kíván-e még valaki hozzászólni? 

Megállapítja, hogy több hozzászólás nem hangzott el. 

Szavazásra kéri a képviselő-testület tagjait. 

Aki egyetért az önkormányzat 2013. évi költségvetéséről szóló 4/2013.(III.1.) önkormányzati 

rendelet módosításával kéri, az kézfelnyújtással jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a testület egyhangúlag 6 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül megalkotja 

 

Dévaványa Város Önkormányzat 

Képviselő – testületének 

13/2013. (IX. 27.)  önkormányzati rendeletét 

az  

Önkormányzat 2013. évi költségvetéséről szóló 

4/2013.(III.1.) önkormányzati rendelet  

módosításáról 

 

(Az elfogadott rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

5. Napirendi pont 

 

Novák Imre alpolgármester – Rátér az ötödik napirendi pont megtárgyalására, a amely az 

adóhatósági tevékenységről szóló beszámoló. Megkéri Balogh Csilla jegyzőt, hogy ismertesse 

az előterjesztést. 
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Balogh Csilla jegyző – Elmondja, hogy a beszámolóhoz, szóbeli kiegészítést nem kíván 

tenni. A Pénzügyi bizottságon felmerülő kérdésekre kíván választ adni. Elmondja, hogy az 

eddigiekhez hasonlóan az adóiroda ismételten elkészítette ezt a beszámolót. A fontosabb 

dolgokat szeretné csak kiemelni. Elsőként a magánszemélyek kommunális adóját említi, 

amelynek a mértéke a 2013-as év elején változott, amikor a hulladék közszolgáltatási díj 

kikerült ennek adómértékéből, így 7.000,-Ft/ingatlan/év összegben állapították meg ezen 

adónem mértékét 2013-ra. Az alanyi mentességre benyújtott kérelmek száma idén 7 darab 

volt, illetve volt 1 darab méltányossági kérelem is. Így az összes adókiesés 56.000,-Ft erre az 

évre. A végső kivetett adó összege 22.872.000,-Ft volt, ebből 2013.06.30-ig 14.966.000,-Ft 

adót fizettek be. A gépjárműadót érinti az a jogszabályi változás január 1-jétől, amelyben az 

volt a legnagyobb változás, hogy a befolyt gépjárműadó bevételnek a 60%-át a központi 

költségvetés részére át kell utalni, így az Önkormányzat adóbevétele ebből 40%, amely ebben 

az esetben eddig 8.493.632,-Ft-ot jelent. Megválaszolja azt a felmerülő kérdést, hogy hogyan 

viszonyul egymáshoz a gépjárműadót meg nem fizetők számadata, illetve hányan részesülnek 

önkormányzati szociális támogatásban. A két iroda adatbázisának összevetéséből a következő 

eredmény született. A gépjárműadót meg nem fizetők közül 14 fő részesül az 

önkormányzattól kapott szociális ellátásban. Ha pedig az összes adónemet vizsgálják, akkor 

pedig ez 36 főt jelent. Áttér az iparűzési adóra, melynek kapcsán tájékoztatásul közli, hogy 

idén 549 vállalkozás adózó van ebben az adónemben. Ez évben eddig 31 darab záró bevallást 

nyújtottak be, míg új vállalkozás bejelentéséből eddig csak 6 darab érkezett. Az iparűzési adó 

mértékéről 2012-ben döntött a Képviselő-testület, melyet felemelt a maximumra, azaz 2%-ra. 

Az ideiglenes iparűzési adó mértéke is a maximumon maradt, ez 5.000,-Ft/nap.  A 

vállalkozások részéről benyújtott bevallás minden évben sok kivetnivalót hagy maga után. 

Ebben az évben is 29 olyan eset volt, amikor az adóösszeget érintő kijavításról intézkedett az 

adóiroda, amelyről az adóbevallást benyújtó cég is tájékoztatva lett. Ezen adó előlege a 2012. 

december havi feltöltésnél 19.561.000,-Ft került befizetésre. Ez az összeg az előző évben 

sokkal nagyobb volt, 51.775.455,-Ft. Azért ekkora a különbség, mert az akkori legnagyobb 

adózónak a 2012-es évben nem kellett adófeltöltést fizetnie. Az adóellenőrzések folyamatban 

vannak. Elmondja, hogy a Képviselő-testület a Benedek és Társa Kft.-t választotta ki az 

adóellenőrzések végrehajtására. A Szolgáltatási szerződés összege 1.720.000,-Ft+áfa 

összegben lett meghatározva. Az ellenőrzésekről a novemberi Képviselő-testületi ülésen fog 

tájékoztatást kapni az Önkormányzat. A további ellenőrzésekről ejt szót. Megkeresték a 

NAV-ot adatszolgáltatás céljából, ahonnan megkapták a listát a 2013-as évre. Ebből a listából 

kiderült, hogy 5 olyan vállalkozás van, amely a NAV-nál igen, de az Önkormányzatnál nincs 

bejelentve, pontos adatot erről is novemberben kaphat az Önkormányzat. Az adóellenőrzés 

keretein kívül a műszaki iroda nyilvántartása alapján mutatta ki azt a 6 vállalkozást, akik 

egyelőre ideiglenes iparűzési adót fizetnek. Ebből már 4 vállalkozás meg fogja haladni a 180 

napot, tehát állandó adózó lesz, így 2 vállalkozás marad meg ideiglenes adózónak. Az 

idegenforgalmi adó csekély bevételt jelent, inkább csak arra szolgál, hogy a turizmus mértékét 

mutatja meg Dévaványán. A Strandfürdő területén felépített faházak növelték a 

vendégéjszakák számát a korábbiakhoz képest, háromszorosára emelkedett, ez a 

bevételváltozás látható az idegenforgalmi adónem bevételében is. A talajterhelési díjra tér át. 

Erről azt kell tudni, hogy ezt annak kell megfizetnie, aki engedély alapján 

szennyvízelhelyezést alkalmaz és a műszakilag rendelkezésre álló közcsatornára nem köt rá. 

A mértékét jogszabály állapítja meg, 2012. február 1-től ez 1.800,-Ft/m
3 

Dévaványán. Ebből 

2013 augusztusáig 1.336.315,-Ft bevétel származott. Az adók módjára behajtott köztartozások 

a más szervektől átadott behajtásokat jelentik. Eddig 210 esetett kapott meg az Önkormányzat 

adóirodája. A szabálysértési bírságok 100%-a, a közigazgatási bírságoknak pedig a 40%-a 

saját bevétel. Ezekből az augusztus 31-ig befolyt bevétel 447.000,-Ft volt. A további átadott 

behajtások úgy alakultak, hogy a gazdálkodási iroda átjelentett hátralékaiból 3,270.000,-Ft 
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került behajtásra. A Tappe Kft. szemétszállítási díjhátralékából 3.495.000,-Ft-ot sikerült 

behajtani, míg a Dévaványai Víziközmű Társulattól pedig 225.000,-Ft lett behajtva és 

elutalva. Új elemként jelent meg az adótartozások behajtásánál a 49/2012 számú NGM 

rendelet. E szerint az adóhatóságot a végrehajtásért 5.000,-Ft költségátalány illeti meg, ezt 

közvetlenül nekik kell megfizetni. Ezt alkalmazzák az ecsegfalvai kirendeltségen is. Ez azt a 

cél szolgálná, hogy a lakosság részéről javuljon a jogkövetés, ne pedig a behajtást kelljen 

alkalmazni. Felmerült a jelzálogjog bejegyzésének lehetősége is, ezzel 37 esetben élt az 

Önkormányzat az elévülés elkerülése érdekében. Ezen bejegyzések igazgatási szolgáltatási 

díja 466.200,-Ft. Elmondja, hogy a következő táblázatokban az adóbehajtások, illetve 

adóbefizetések láthatóak. Nem kívánja ismertetni, hiszen a beszámolóban nagyon részletesen 

le van írva. Látható, hogy mennyi volt a tervezett adóbevétel, ez szintén adónemenként van 

felsorolva a táblázatban. Látható még a befizetések és az adózók száma is. Az adóiroda 

adminisztratív jellegű tevékenysége a korábbi évekhez hasonló, nem kívánja részletezni. 

Ennyit szeretett volna elmondani a beszámoló kapcsán. 

 

Novák Imre alpolgármester –Megadja a szót Dékány József bizottsági elnök részére, hogy a 

bizottság javaslatát ismertesse a testülettel.  

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – elmondja, hogy a bizottság javasolja a Képviselő-testület felé az adóhatóság 

tevékenységéről szóló beszámoló elfogadását.. 

 

Novák Imre alpolgármester – Megköszöni Dékány Józsefnek a bizottsági javaslat 

ismertetését. 

Megkérdezi, hogy ezzel a témával kapcsolatban kíván-e még valaki hozzászólni? 

Megállapítja, hogy több hozzászólás nem hangzott el. 

Szavazásra kéri a képviselő-testület tagjait. 

Aki elfogadja az adóhatóság tevékenységéről szóló beszámolót kéri, az kézfelnyújtással 

jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a testület egyhangúlag 6 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül megalkotja 

 

Határozat: 

361/2013.(IX.26.)  Kt.hat. 

 

Dévaványa Város Képviselő Testülete az adóhatóság tevékenységéről 

szóló beszámolót elfogadja. 

 

Felelős:  

Határidő:  
 

6. Napirendi pont 

 

Novák Imre alpolgármester – Rátér a hatodik napirendi pont megtárgyalására, amely 

beszámoló a közös önkormányzati hivatal működéséről. Megkéri Balogh Csilla jegyzőt, hogy 

ismertesse az előterjesztést. 

 

Balogh Csilla jegyző – A beszámoló elkészítésével törvényi kötelességének tesz eleget, 

hiszen Magyarország helyi önkormányzatairól szóló  törvény írja elő, hogy a jegyző minden 

évben beszámol a közös önkormányzati hivatal működéséről mindkét Képviselő-testületnek. 
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A két Képviselő-testület által kötött megállapodás tartalmazza ennek a beszámolónak az 

időpontját is. Ennek eleget téve készítette el ezt a beszámolót, mely tulajdonképpen két részre 

tagolódik. Van benne egy általános rész, amely bemutatja a közös önkormányzati hivatal 

felállásának történését, a hivatal személyi összetételét, szervezeti felépítését, a 

köztisztviselőkre vonatkozó legfontosabb ismérveket, a továbbképzések alakulását a 2013-as 

évben, illetve a 2013-as évben megtörtént ellenőrzéseket, azoknak az eredményeit. 

Mindenképpen megemlítve lettek a beszámolóban az ügyiratforgalmi adatok, az 

ügyiratkezelés helyzete. Említést tesz a hivatal tárgyi adottságairól, milyen helyiségátadás 

történt a járási hivatalnak, illetve a törvényességi helyzetről is. Ezt a beszámolót az ecsegfalvi 

Képviselő-testület a szeptember 24-én tartott ülésén tárgyalta meg és fogadta el. 

A közös hivatal működéséről még tudni kell, hogy Ecsegfalva Község Önkormányzata a 

kirendeltség vonatkozásában jogszabály alapján a rájuk eső részt átutalja havi bontásban 

Dévaványa Város Önkormányzat részére. Az elszámolás pedig a 2014. január havi egyeztetés 

után fog megtörténni. Ecsegfalva eddig folyamatosan utalta Dévaványának a közös hivatal 

fenntartásának rájuk eső részét. Az általános részt követően pedig az egyes irodákra bontva a 

tevékenység bemutatását láthatja a testület. Próbálta az itt folyó tevékenységet bemutatni 

jogszabályi háttérrel, illetve számadatokkal. Úgy gondolja, hogy sikerült egy részletes 

beszámolót a testület elé tárni, melyben minden lényeges dolog benne van. 

 

Novák Imre alpolgármester – Megköszöni Balogh Csilla jegyzőnek a szóbeli kiegészítést. 

Megkérdezi, hogy ezzel a témával kapcsolatban kíván-e még valaki hozzászólni? 

Megállapítja, hogy több hozzászólás nem hangzott el. 

Szavazásra kéri a képviselő-testület tagjait. 

Aki elfogadja a közös önkormányzati hivatal működéséről szóló beszámolót kéri, az 

kézfelnyújtással jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a testület egyhangúlag 6 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül megalkotja 

 

Határozat: 

362/2013.(IX.26.)  Kt.hat. 

 

Dévaványa Város Képviselő Testülete a közös önkormányzati hivatal 

működéséről szóló beszámolót elfogadja. 

 

Felelős:  

Határidő:  
 

7. Napirendi pont 

 

Novák Imre alpolgármester – Rátér a hetedik napirendi pont megtárgyalására, amely a 

bejelentéseket tartalmazza. Első bejelentés a Civil szervezetek önkormányzati támogatásáról 

készített szabályzat tervezetével kapcsolatos. Megadja a szót Szűcsné Horváth Margit 

gazdálkodási irodavezető részére. 

 

Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető – Egy egységes eljárásrendet kellett 

kialakítani a civil szervezetek támogatásáról, melyet egy belső ellenőrzés tárt fel. Ennek az 

ellenőrzésnek tettek eleget Dévaványa és Ecsegfalva önkormányzatra vonatkozóan. 

Meghatározásra került az eljárásrend a támogatási kérelem befogadásától a beszámoló 

elfogadásáig minden feladat és hatáskör. 
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Novák Imre alpolgármester – Átadja a szót dr. Ágoston Sándor bizottsági elnök részére. 

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási-, Közművelődési-, Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke, 

képviselő – Elmondja, hogy a szeptember 24-i Oktatási-, Közművelődési-, Sport és Ügyrendi 

Bizottság elmaradt. Egyetért a szabályzat tervezettel. 

 

Kiss Károly a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke, képviselő – Javasolja, hogy ez a 

tervezet és határozat legyen megküldve a civil szervezetek vezetői részére. 

 

Novák Imre alpolgármester – Megkérdezi, hogy ezzel a témával kapcsolatban kíván-e még 

valaki hozzászólni? 

Megállapítja, hogy több hozzászólás nem hangzott el. 

Szavazásra kéri a képviselő-testület tagjait. 

Aki elfogadja a közös önkormányzati hivatal működéséről szóló beszámolót kéri, az 

kézfelnyújtással jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a testület egyhangúlag 6 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül megalkotja 

 

Határozat: 

363/2013.(IX.26.)  Kt.hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete Dévaványa Város 

Önkormányzatának Civil Szervezetek Önkormányzati támogatásáról szóló 

szabályzatát jóváhagyólag elfogadja. 

 

Felelős: Novák Imre alpolgármester 

   Erdei Sándor pénzügyi ügyintéző 

Határidő: 2013. szeptember 30. 
 

Novák Imre alpolgármester – Következő bejelentésre tér át, amely a helyi adókról szóló 

önkormányzati rendelet esetleges módosítása. Megadja a szót Balogh Csilla jegyző részére. 

 

Balogh Csilla jegyző – Mindig az év vége felé kell foglalkozni a következő év 

adómértékeivel. Előző beszámolójában már említést tett arról, hogy az önkormányzat 

mozgástere eléggé beszűkült, hiszen az iparűzési adó tekintetében a 2 %-os maximumot 

alkalmazza már ettől az évtől kezdődően a testület. Az idegenforgalmai adóból származó 

bevétel olyan csekély, hogy annak az emelését semmiképpen nem javasolná. A településnek 

is az a célja, hogy emelkedjen az ide látogatók száma. Tehát az egyedüli mozgástér a 

magánszemélyek kommunális adójánál jelentkezik. Ezen adónem törvényi felső mértéke 

jelenleg 17.000,- Ft. Ha az önkormányzat figyelembe veszi a valorizációt, akkor ez az összeg 

26.628,- Ft. Településünkön az adó mértéke jelenleg 7.000,- Ft/év/ingatlan. Viszont egy dolog 

a törvényi maximum és egy dolog az, hogy a Képviselő-testület a helyi körülmények és a 

lakosság teherviselő képességéhez mérten állapítja meg ezen adónem mértékét. Azért került 

ez az előterjesztés a testület elé, hogy időben tudjanak dönteni a jövő évi adónem mértékéről 

és emelés esetén a lakosság megfelelő tájékoztatásáról is tudjanak gondoskodni. 

 

Novák Imre alpolgármester –Megadja a szót Dékány József bizottsági elnök részére, hogy a 

bizottság javaslatát ismertesse a testülettel.  
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Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – elmondja, hogy a bizottság nem javasolja a Képviselő-testület felé a 

magánszemélyek kommunális adónem mértékének emelését a 2014-es évre vonatkozóan. 

 

Novák Imre alpolgármester – Megköszöni Dékány Józsefnek a bizottsági javaslat 

ismertetését. 

Megkérdezi, hogy ezzel a témával kapcsolatban kíván-e még valaki hozzászólni? 

Megállapítja, hogy több hozzászólás nem hangzott el. 

Szavazásra kéri a képviselő-testület tagjait. 

Aki egyetért azzal, hogy a magánszemélyek kommunális adónem mértékét ne emeljék a 

2014-es évre vonatkozóan kéri, az kézfelnyújtással jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a testület egyhangúlag 6 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül megalkotja 

 

Határozat: 

364/2013.(IX.26.)  Kt.hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 

2014-es évre vonatkozóan nem tesz emelést a magánszemélyek 

kommunális adónem mértékét érintően. 

 

Novák Imre alpolgármester – Soron következő bejelentést mondja el, amely az időközi 

polgármester választáshoz kapcsolódik. Megadja a szót Balogh Csilla jegyző részére. 

 

Balogh Csilla jegyző – A Helyi Választási Bizottság 2013. november 10-re tűzte ki az 

időközi polgármester választást. Annak érdekében, hogy a polgármesterjelöltek azonos 

feltételek mellett tudjanak bemutatkozni a választópolgároknak a Képviselő-testületnek 

döntést kell hozni arról, hogy milyen helyszínen és hány alkalommal biztosítja ingyenesen a 

jelöltek részére bemutatkozás és választási gyűlés céljára az önkormányzat fenntartásában 

működő közintézmények valamelyikét. Ugyanígy döntést kell hozni arról is, hogy az 

önkormányzat tájékoztató lapjában a Dévaványai Hírlap Választási Különszámában mekkora 

terjedelemben biztosít bemutatkozási lehetőséget. Javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a 

korábbi hagyományoknak megfelelően a Művelődési Ház nagytermét jelölje ki a 

bemutatkozás céljára, mivel az az önkormányzat fenntartásában és üzemeltetésében van. 

Iskolaépületek esetén a Klebelsberg Intézményfenntartó Központtal kellene egyeztetni, hiszen 

még a szavazás napján is így működhet ott a szavazókör, hogy a Választási Iroda Vezetője 

megkérte hozzá a Klebelsberg Intézményfenntartó Központ hozzájárulását. 

 

Novák Imre alpolgármester – Megköszöni a tájékoztatást. Tekintettel arra, hogy a döntést 

hozó Képviselő-testület két tagja is érintett az időközi polgármester választásban – Novák 

Imre alpolgármester és Kiss Károly képviselő - ezért kéri ezen személyeket zárják ki a 

döntéshozatalból. 

Szavazásra kéri a képviselő tagjait. Aki egyetért azzal, hogy Novák Imre alpolgármestert és 

Kiss Károly képviselőt érintettsége miatt zárják ki a döntéshozatalból kéri, az kézfelnyújtással 

jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a testület egyhangúlag 4 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 

 

Határozat: 

365/2013.(IX.26.)  Kt.hat. 
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Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy Novák 

Imre alpolgármestert és Kiss Károly képviselőt érintettsége miatt kizárja a 

döntéshozatalból, mivel a 2013. november 10-i időközi polgármester 

választáson mindketten jelöltként indulnak. 

 

Felelős: -  

Határidő: -  

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási-, Közművelődési-, Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke, 

képviselő – Hosszú évek tapasztalatai alapján bebizonyosodott, hogy polgármesterjelöltek 

bemutatkozására a legalkalmasabb helyszín a Művelődési Ház. Viszont javasolja, hogy több 

helyszínen legyen lehetőség bemutatkozásra, annak érdekében, hogy az idősebb korosztályt 

képviselő választópolgárok is könnyedén el tudjanak jutni a helyszínre. Javasolja, hogy a 

Könyves Kálmán úti és Hajós úti óvodákban is biztosítsanak lehetőséget a bemutatkozásra.  

 

Kanó József képviselő – Véleménye, hogy a Választási Különszámban A/4-es terjedelemben 

biztosítsanak lehetőséget a bemutatkozásra. Helyszínt illetően pedig jó ötletnek tartja dr. 

Ágoston Sándor képviselő elképzelését. Polgármesterjelölteknek lehetne egy közös 

bemutatkozása a Művelődési Házban és azon túlmenőleg még 2-3 helyszínt biztosítana 

megadott időpontban a testület a bemutatkozásra, mivel 6500 választópolgár van 

Dévaványán. 

 

Balogh Csilla jegyző – Diósné Ambrus Erzsébet igazgatót kérdezi, hogy az óvodákban 

biztosított-e a berendezés ilyen alkalomra? 

 

Diósné Ambrus Erzsébet DÁMK igazgató – Felnőtt méretű szék 4-5 darab van az 

óvodákban. Gyermekméretű székeket tud az intézmény biztosítani. 

 

Séllei Zsigmond képviselő – Elmondja, hogy a 2010-es választások idején a jelenlegi 

Képviselő-testület tagjainak is egy alkalma volt bemutatkozni a Művelődési Házban, illetve a 

Választási Különszámban A/4-es oldal terjedelemben. Ezt most is így kellene csinálni. 

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – Egyetért azzal, hogy a Választási Különszámban 1 alkalommal A/4-es oldal 

terjedelemben és 1 alkalommal a Művelődési Házban biztosítsanak lehetőséget a 

bemutatkozásra a jelöltek számára. 

 

Novák Imre alpolgármester – Javasolja, hogy válasszák két részre az előterjesztést. Először 

szavazzanak arról, hogy a Választási Különszámban milyen terjedelmet biztosít a testület a 

bemutatkozásra. 

Szavazásra kéri a Képviselő-testületet. Aki egyetért azzal, hogy a polgármesterjelöltek a 

Dévaványai Hírlap Választási Különszámában 1 alkalommal A/4 terjedelemben ingyenesen 

bemutatkozhassanak, ismertethessék választási programjukat kéri, az kézfelnyújtással jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a testület egyhangúlag 4 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 

 

Határozat: 

366/2013.(IX.26.)  Kt.hat. 
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Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 

2013. november 10-re kitűzött időközi polgármester választásra való 

felkészülés érdekében a Helyi Választási Bizottság által nyilvántartásba vett 

polgármesterjelöltek részére 

- azonos feltételek mellett lehetőséget biztosít arra, hogy a jelöltek a 

Dévaványai Hírlap Választási Különszámában 1 alkalommal A/4 

terjedelemben ingyenesen bemutatkozhassanak, ismertethessék választási 

programjukat. 

 

Felelős: Diósné Ambrus Erzsébet DÁMK igazgató 

   Murányi Magdolna főszerkesztő 

Határidő: - 
 

Novák Imre alpolgármester – Megadja a szót dr. Ágoston Sándor képviselő részére. 

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási-, Közművelődési-, Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke, 

képviselő – Javasolja, hogy bemutatkozási lehetőségre még biztosítsanak helyet például a 

Nyugdíjas Klubban, a Civilházban, esetleg a Sportöltöző emeleti termében. Tehát több 

alkalommal és több helyszínen legyen lehetőség a bemutatkozásra 

 

Novák Imre alpolgármester – Megkérdezi van-e még valakinek, hozzászólása, észrevétele a 

témával kapcsolatban? Megállapítja, hogy további hozzászólás nem hangzott el. Szavazásra 

kéri a testületet. Aki egyetért azzal, hogy a Képviselő-testület a polgármesterjelöltek részére 

több helyszínen biztosítson lehetőséget a bemutatkozásra kéri, az kézfelnyújtással jelezze.  

Szavazást követően megállapítja, hogy 2 igen,2 tartózkodás és ellenszavazat mellett a testület 

nem hoz határozatot. 

Ismételten szavazásra kéri a testületet. Aki egyetért azzal, hogy a Képviselő-testület a 

polgármesterjelöltek részére azonos feltételek mellett bemutatkozási lehetőséget biztosítson a 

Művelődési Ház nagytermében 1 alkalommal kéri, az kézfelnyújtással jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy 2 igen,2 tartózkodás és ellenszavazat mellett a testület 

nem hoz határozatot. 

 

Balogh Csilla jegyző – Elmondja, hogy abban, az esetben ha a testület nem hoz határozatot, 

akkor az azt jelenti, hogy nem biztosít bemutatkozási lehetőséget a polgármesterjelöltek 

részére. 

 

Séllei Zsigmond képviselő – Elmondja, hogy a dr. Ágoston Sándor képviselő által felvetett 

Civilházban való helybiztosítás lehetősége nem megfelelő, mivel ott politikai jellegű 

rendezvényeket nem lehet tartani. 

 

Novák Imre alpolgármester – Megkérdezi van-e még valakinek, hozzászólása, észrevétele a 

témával kapcsolatban? Megállapítja, hogy további hozzászólás nem hangzott el. Szavazásra 

kéri a testületet. Aki egyetért azzal, hogy a Képviselő-testület a polgármesterjelöltek részére 

több helyszínen biztosítson lehetőséget a bemutatkozásra kéri, az kézfelnyújtással jelezze.  

Szavazást követően megállapítja, hogy 2 igen,2 tartózkodás és ellenszavazat mellett a testület 

nem hoz határozatot. 

Ismételten szavazásra kéri a testületet. Aki egyetért azzal, hogy a Képviselő-testület a 

polgármesterjelöltek részére azonos feltételek mellett bemutatkozási lehetőséget biztosítson a 

Művelődési Ház nagytermében 1 alkalommal kéri, az kézfelnyújtással jelezze. 
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Szavazást követően megállapítja, hogy 3 igen,2 tartózkodás és ellenszavazat mellett a testület 

a következő határozatot hozza: 

 

Határozat: 

367/2013.(IX.26.)  Kt.hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 

2013. november 10-re kitűzött időközi polgármester választásra való 

felkészülés érdekében a Helyi Választási Bizottság által nyilvántartásba 

vett polgármesterjelöltek részére 

- azonos feltételek mellett – bemutatkozási lehetőséget biztosít a 

Művelődési Ház nagytermében 1 alkalommal. Az önkormányzat a 

települési közérdekre való tekintettel a termet ingyenesen biztosítja a 

jelöltek bemutatkozása céljából. 

 

Felelős: Diósné Ambrus Erzsébet DÁMK igazgató 

   Murányi Magdolna főszerkesztő 

Határidő: - 
 

Novák Imre alpolgármester – Következő bejelentés a település értéktár létrehozásával 

kapcsolatos. Megadja a szót Gyuricza Máté műszaki ügyintéző részére. 

 

Gyuricza Máté műszaki ügyintéző – Az országgyűlés 2012. április 2-i ülésén fogadta el a 

magyar nemzeti értékekről és hungarikumokról szóló 2012. évi XXX. Sz. törvényt. Az 

önkormányzatnak döntenie kell arról, hogy létrehozza-e a helyi települési értéktárat. 

Amennyiben az értéktár kialakítása mellett dönt a testület, Települési Értéktár Bizottságot kell 

alakítania. Az értéktár bizottság működéséhez és feladatainak ellátásához szükséges pénzügyi, 

tárgyi és ügyviteli feltételeket a helyi önkormányzat – az általa jóváhagyott éves munka – és 

pénzügyi tervre figyelemmel – maga biztosítja. 

 

Novák Imre alpolgármester – Megkérdezi van-e még valakinek, hozzászólása, észrevétele a 

témával kapcsolatban? Megállapítja, hogy további hozzászólás nem hangzott el. Szavazásra 

kéri a képviselőket. Aki egyetért azzal, hogy a testület ne biztosítson forrást a települési 

értéktár létrehozására kéri, az kézfelnyújtással jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a testület egyhangúlag 6 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 

 

Határozat: 

368/2013.(IX.26.)  Kt.hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 

települési értéktár létrehozásának lehetőségével élni nem kíván. 

 

Felkéri az alpolgármestert, hogy a testület döntéséről a Békés Megyei 

Önkormányzat Közgyűlésének elnökét tájékoztassa. 

 

Felelős: Novák Imre alpolgármester 

Határidő: azonnal 
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Novák Imre alpolgármester – Következő bejelentés a Bursa Hungarica Felsőoktatási 

Önkormányzati Ösztöndíjrendszerhez való csatlakozásról szól. Megadja a szót Kiss Károly 

képviselő, bizottsági elnök részére. 

 

Kiss Károly a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke, képviselő – A Bursa Hungarica 

ösztöndíj intézményi részének forrása a felsőoktatási intézmények költségvetésében megjelölt 

elkülönített forrás, melyet a felsőoktatási intézmények folyósítanak. A Bursa Hungarica „A” 

típusú ösztöndíj 2 tanulmányi félévre pályázható. A „B” típusú ösztöndíj 6 tanulmányi félévre 

pályázható. A pályázati feltételek az előterjesztésben szerepelnek. A pályázati rend 

megváltozott.  A Bursa Hungarica Ösztöndíjrendszer 2014. évi az Emberi Erőforrások 

Minisztériuma és az Emberi Erőforrás Támogatáskezelő a Bursa Hungarica pályázatok, illetve 

ösztöndíjak kezelésére kifejlesztett Bursa Hungarica Elektronikus Pályázatkezelési és 

Együttműködési Rendszerben indítja el a pályázatok kezelését. Elmondja, hogy a bizottság 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Novák Imre alpolgármester – Megköszöni Kiss Károly bizottsági elnöknek a bizottsági 

javaslat ismertetését. Megkérdezi van-e még valakinek, hozzászólása, észrevétele a témával 

kapcsolatban? Megállapítja, hogy további hozzászólás nem hangzott el. Szavazásra kéri a 

képviselőket. Aki egyetért azzal, hogy a testület csatlakozzon a BURSA HUNGARICA 

Felsőoktatási Önkormányzati ösztöndíjpályázat 2014. évi fordulójához kéri, az 

kézfelnyújtással jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a testület egyhangúlag 6 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 

 

Határozat: 

369/2013.(IX.26.)  Kt.hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy 

csatlakozni kíván a BURSA HUNGARICA Felsőoktatási Önkormányzati 

ösztöndíjpályázat 2014. évi fordulójához. 

A Képviselő-testület a szociális helyzetük miatt rászoruló egyetemi és 

főiskolai hallgatók, felsőoktatási intézménybe jelentkező fiatalok 

támogatása érdekében elkülönített alapot hoz létre a szociális keret terhére. 

A Képviselő-testület a 2014. évben 15 fő részére, 10 hónapig, havi 6.000,- 

Ft összegben biztosít támogatást. 

 

Dévaványa Város Képviselő-testülete az Emberi Erőforrások 

Minisztériumával együttműködve ezennel kiírja a 2014. évre a Bursa 

Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázatot felsőoktatási 

hallgatók számára a 2013/2014. tanév második és a 2014/2015. tanév első 

félévére vonatkozóan az 1. számú melléklet szerinti tartalommal. 

 

Dévaványa Város Önkormányzata az Emberi Erőforrások 

Minisztériumával együttműködve ezennel kiírja a 2014. évre a Bursa 

Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázatot felsőoktatási 

tanulmányokat kezdeni kívánó fiatalok számára a 2. számú melléklet 

szerinti tartalommal. 

 

Felelős: Gyányi Irén szociális ügyintéző 
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Határidő: A Bursa Hungarica Felsőoktatási Ösztöndíjrendszer 

Általános Szerződési Feltétele szerint. 

Mellékletek: 1. számú melléklet „A” típusú pályázati kiírás 

   2. számú melléklet „B” típusú pályázati kiírás 

 

Novák Imre alpolgármester – Ismételten szavazásra kéri a testületet. Aki elfogadja  a 

BURSA HUNGARICA Ösztöndíjrendszer Bírálati Szabályzatát kéri, az kézfelnyújtással 

jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a testület egyhangúlag 6 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 

 

Határozat: 

370/2013.(IX.26.)  Kt.hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 

Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 

eljárási rendjének és megállapításának módjára (a 2014. évi pályázatokra 

vonatkozóan) vonatkozó Bírálati Szabályzatát elfogadja. 

 

Felelős: - 

Határidő: - 

 

Novák Imre alpolgármester – Következő bejelentés a Magyar Horizont energia Kft. 

Bányaszolgalmi jog alapításához kapcsolódik. Megadja a szót Feke László műszaki 

irodavezető részére. 

 

Feke László műszaki irodavezető – Ez a terület a 0246/36 helyrajzi számú terület, amely 

kivett út. Területe 4268 m2, melyből 92 m2 biztonsági övezet, amelynek kártalanítási összege 

9.200,- Ft. Ennyiben szerette volna az előterjesztést kiegészíteni. 

 

Novák Imre alpolgármester – Megkérdezi van-e még valakinek, hozzászólása, észrevétele a 

témával kapcsolatban? Megállapítja, hogy további hozzászólás nem hangzott el. Szavazásra 

kéri a képviselőket. Aki egyetért azzal, hogy a testület hozzájárulását adja bányaszolgalmi jog 

alapításához kéri, az kézfelnyújtással jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a testület egyhangúlag 6 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 

 

Határozat: 

371/2013.(IX.26.)  Kt.hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy 

hozzájárulását adja ahhoz, hogy a Magyar Horizont Energia Kft. (1126 

Budapest, Nagy Jenő u. 12. VI. em.), mint jogosult javára az 

önkormányzat tulajdonát képező a 0246/36 helyrajzi számú ingatlanon 92 

m2 biztonsági övezetű bányaszolgalmi jogot alapítsanak. 

Elfogadja továbbá a Magyar Horizont Energia Kft. Által felajánlott 

egyszeri kártalanítási összeget, amely a 0246/36 helyrajzi számú 

ingatlanon 92 m2 biztonsági övezetére 9.000,- Ft. 
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A Képviselő-testület megbízza az alpolgármestert a szolgalmi 

kártalanításra vonatkozó Megállapodás és Jegyzőkönyv aláírásával. 

 

Felelős: Novák Imre alpolgármester 

Határidő: folyamatos 

 

Novák Imre alpolgármester – Soron következő bejelentés a Ványai Ambrus általános Iskola 

és Alapfokú Művészeti Iskola intézményi tanács létrehozásának kezdeményezése és 

döntéshozatal képviselő delegálásáról. Megadja a szót Szarka Andrea igazgatási 

irodavezetőnek. 

 

Szarka Andrea igazgatási irodavezető – A Dévaványai közös Önkormányzati Hivatal 

hivatalos helyiségében 2013. augusztus 24-én a Ványai Ambrus Általános Iskola és Alapfokú 

Művészeti Iskola intézményi tanács létrehozás kezdeményezésének egyeztetésére került sor, 

melyen jelen voltak a fenntartó és a működtető képviselői. A nemzeti köznevelésről szóló 

2011. évi CXC. Törvény 73. §-a és a nevelési-oktatási intézmények működéséről és a 

köznevelési intézmények névhasználatáról szóló 20/2012. (VIII. 31.) EMMI rendelet 121. §-a 

szabályozza az intézményi tanácsra vonatkozó rendelkezéseket. Az intézményi tanács jogi 

személy, amely hatósági nyilvántartásba vétellel jön létre, a hatósági nyilvántartást a hivatal 

vezeti. Székhelye azonos az érintett iskola székhelyével. Az iskola működésének 

támogatására alapítványt hozhat létre. Az intézményi tanács dönt azon ügyekben, melyekben 

a nevelőtestület átruházza a döntési jogot, véleményt nyilváníthat a nevelési-oktatási 

intézmény működésével kapcsolatos valamennyi kérdésben, illetve véleményét ki kell kérni 

az SZMSZ, a pedagógiai program, a házirend, a munkaterv elfogadása, valamint a 

köznevelési szerződés megkötése előtt, mely által aktív kapcsolata marad az intézménnyel, 

belátást engedve az intézmény szakmai munkájába. Amennyiben a Képviselő-testület a 

Ványai Ambrus Általános Iskola és Alapfokú Művészeti Iskola intézményi tanács 

létrehozásának kezdeményezése mellett dönt, úgy abban az esetben az intézményi tanácsot 

létre kell hozni, mivel ezen irányú szándékát az intézményfenntartó már kinyilvánította, így 

kettő érdekelt kezdeményezte a megalakulást. A megalakuló intézményi tanács munkájában 

egy delegált képviselő részvételét szükséges biztosítani. 

 

Novák Imre alpolgármester – Megkérdezi van-e még valakinek, hozzászólása, észrevétele a 

témával kapcsolatban? Megállapítja, hogy további hozzászólás nem hangzott el. Szavazásra 

kéri a képviselőket. Aki egyetért a tanács létrehozásával kéri, az kézfelnyújtással jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a testület 5 igen szavazat, 1 tartózkodás és 

ellenszavazat mellett a következő határozatot hozza: 

 

Határozat: 

372/2013.(IX.26.)  Kt.hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 

nevelési-oktatási intézmények működéséről és a köznevelési intézmények 

névhasználatáról szóló20/2012. (VIII. 31.) EMMI rendelet 121. § (1) 

bekezdés d) pontjában kapott jogkörében eljárva kezdeményezi a Ványai 

Ambrus Általános Iskola és Alapfokú Művészeti Iskola intézményi 

tanácsának létrehozását. 

 

Felelős: Novák Imre alpolgármester 

    Szarka Andrea igazgatási irodavezető 
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Határidő: azonnal 

 

Novák Imre alpolgármester –Megadja a szót Dékány József képviselő részére. 

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – dr. Ágoston Sándor képviselőt javasolja a delegálni a tanácsba. 

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási-, Közművelődési-, Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke, 

képviselő – Szintén Szarka Andrea igazgatási irodavezetőt javasolja erre a posztra. 

 

Novák Imre alpolgármester – Mivel Szarka Andrea mindennapi kapcsolatban van a 

Klebelsberg Intézményfenntartó Központtal, ezért őt javasolja delegálni a tanácsba. 

Megkérdezi van-e még valakinek, hozzászólása, észrevétele a témával kapcsolatban? 

Megállapítja, hogy további hozzászólás nem hangzott el. Szavazásra kéri a képviselőket. Aki 

egyetért azzal, hogy Szarka Andrea igazgatási irodavezetőt delegálják az intézményi tanácsba 

kéri, az kézfelnyújtással jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a testület 5 igen szavazat, 1 tartózkodás és 

ellenszavazat mellett a következő határozatot hozza: 

 

Határozat: 

373/2013.(IX.26.)  Kt.hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 

nevelési-oktatási intézmények működéséről és a köznevelési intézmények 

névhasználatáról szóló20/2012. (VIII. 31.) EMMI rendelet 121. § (3) 

bekezdés d) pontjában kapott jogkörében eljárva kezdeményezi a Ványai 

Ambrus Általános Iskola és Alapfokú Művészeti Iskola intézményi 

tanácsába Szarka Andrea igazgatási irodavezető személyt delegálja. 

 

Felelős: Novák Imre alpolgármester 

    Szarka Andrea igazgatási irodavezető 

Határidő: azonnal 

 

Novák Imre alpolgármester – Következő bejelentés a Dévaványai Folkműhely Egyesülethez 

kapcsolódik. Elmondja, hogy Erdei Attila az egyesület elnöke fordult azzal a kéréssel a 

testülethez, hogy a december 8-án megrendezésre kerülő „III: Kádár Ferenc Népdaléneklési 

és Néptánc Verseny” megrendezéséhez a Művelődési Ház és a Pedagógiai Szakszolgálat 

épületeinek helyiséghasználatát az önkormányzat térítésmentesen engedélyezze. Megkérdezi 

van-e még valakinek, hozzászólása, észrevétele a témával kapcsolatban? Megállapítja, hogy 

további hozzászólás nem hangzott el. Szavazásra kéri a képviselőket. Aki elfogadja az 

előterjesztésben leírtakat kéri, az kézfelnyújtással jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a testület egyhangúlag 6 igen szavazat, tartózkodás és 

ellenszavazat nélkül a következő határozatot hozza: 

 

Határozat: 

374/2013.(IX.26.)  Kt.hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 

dévaványai Folkműhely Egyesület részére a december 8-án megrendezésre 

kerülő „III: Kádár Ferenc Népdaléneklési és Néptánc Verseny” 
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rendezvényhez térítésmentesen engedélyezi a Művelődési Ház és a 

Pedagógiai Szakszolgálat épületeinek helyiséghasználatát 

 

Novák Imre alpolgármester – Következő bejelentés vállalkozás indításához szükséges 

önkormányzati ingatlanra vonatkozó bérleti igény. Megadja a szót Feke László műszaki 

irodavezető részére. 

 

Feke László műszaki irodavezető -  Szántó Zsolt (5510 Dévaványa Petőfi u. 24.) szám alatti 

lakos azzal a kéréssel fordul a Képviselő-testülethez, hogy kezdő vállalkozása részére kb. 100 

m2 alapterülettel rendelkező kezdetben 1-2 fő részére munkahelyet biztosító önkormányzati 

ingatlant bérbe adását tegye számára lehetővé. Mezőgazdasági gépjavítás, hegesztés és egyéb 

járműjavítás tevékenységi körrel kíván foglalkozni. Konkrét ingatlant a kérelmező nem jelölt 

meg, ez ügyben is kéri az önkormányzat segítségét.  

Az önkormányzat pályázati forrásból 2010-ben megvalósította üzemcsarnokát a Kisújszállási 

út 1634/12 hrsz alatt. Az önkormányzat 2011-ben a Bio-Sales Bt. részére bérbeadásra 

nyújtotta. A vállalkozó 2013. május 30-án visszaadta a bérbe vett ingatlant.  Az 

önkormányzatnak a támogató szerv felé kötelezettsége van a fenntartási időszak végéig, hogy 

ezen üzemcsarnokban vállalkozók számára helyet biztosít foglalkoztatás céljából. Az 

üzemcsarnok épülete több vállalkozó részére is biztosítható lenne, mivel a pályázatban 

indikátorként szerepelt a csarnokot bérlő vállalkozók száma. Figyelembe véve azt a tényt, 

hogy a Bio-Sales Bt. kiköltözését követően minden hónapban meghirdetett bérbeadásra 

vonatkozóan nem érkeztek ajánlatok, így javasolja, hogy a csarnok egy részének a 

kérelemben foglalt tevékenység végzésére történő bérbeadását. A korábban meghirdetett 300 

Ft + Áfa/m2 egységáron.  

 

Novák Imre alpolgármester – Megadja a szót Dékány József képviselő részére. 

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – Kérdése, hogy a csarnokot le lehet-e rekeszteni, 

 

Feke László műszaki irodavezető – Nem lehet lerekeszteni, viszont a csarnoktér elméletileg 4 

részre osztható villamosenergia szempontjából.   

 

Novák Imre alpolgármester – Megkérdezi van-e még valakinek, hozzászólása, észrevétele a 

témával kapcsolatban? Megállapítja, hogy további hozzászólás nem hangzott el. Szavazásra 

kéri a képviselőket. Aki egyetért az üzemcsarnok részenként történő bérbeadásával kéri, az 

kézfelnyújtással jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a testület egyhangúlag 6 igen szavazat, tartózkodás és 

ellenszavazat nélkül a következő határozatot hozza: 

 

Határozat: 

375/2013.(IX.26.)  Kt.hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy 

lehetőséget biztosít pályázati felhívás keretében a Dévaványa Kisújszállási 

út 01634/12 hrsz alatti üzemcsarnok nemcsak egészben, hanem részenként 

történő bérbeadására. A Képviselő-testület megbízza az alpolgármestert a 

pályázati felhívás elkészítetésével és annak lebonyolításával.  

 

Felelős:  Novák Imre alpolgármester 
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  Feke László műszaki irodavezető 

Határidő:  folyamatos 

 

Novák Imre alpolgármester – Következő előterjesztést szintén Feke László műszaki 

irodavezető készítette, megadja a szót részére. 

 

Feke László műszaki irodavezető - A városközpontban kivitelezés alatt álló kerékpárút 

nyomvonalának áthelyezésével, gépjármű parkolók kiépítésével egyidejűleg a 

Takarékszövetkezet és a Ladányi Cukrászda közötti meglévő közös járda és kerékpárút 

térburkolatának piros színű burkolata is cserére kerül, annak érdekében, hogy az épület 

homlokzatok előtti gyalogjárdák eredeti szélességükben visszakaphassák gyalogjárda 

funkciójukat. A kivitelezői ajánlatban az új nyomvonalon létesített kerékpárút ezen szakaszán 

új térburkolattal kerül kivitelezésre, ebből adódóan az önkormányzatunk jelentős mennyiségű 

bontott piros színű hullám térkő burkolathoz jut.   

A Dévaványa Vidéke Általános Fogyasztás és Értékesítési Szövetkezet (ÁFÉSZ) évtizedek 

óta szerette volna megoldani az Árpád u. alatti áruház előtti térköves gyalogjárda széléig 

terjedő terület térburkolatának felújítását. A rendelkezésükre álló források nagyságából 

azonban ezidáig a felújítás helyszíni betonburkolattal történhetett meg, amely burkolat az 

évek során kifagyott és esztétikailag sem megfelelően igazodik környezetéhez.  

A nyomvonal átépítési munkálatok megkezdését követően ismét felmerült az újonnan 

kialakításra kerülő környezethez illő igazodás lehetőségének felülvizsgálata. Az elnök 

asszonnyal történt beszélgetés alapján keres a lehetőséget a szóban forgó betonburkolat 

térburkolatra történő cseréjéhez. Megismerve az önkormányzati beruházást, segítséget kér a 

Képviselő-testülettől a felvetett probléma rendezésére annak érdekében, hogy a kerékpárút 

kivitelezésének végeztével egységes esztétikai környezet alakulhasson ki a városközpont 

északi oldalán. Ennek érdekében kéri annak a lehetőségét, hogy az önkormányzat 

kedvezményes áron biztosítsa a felbontásra kerülő piros színű hullám térkő burkolatból 

szükséges mennyiségű kedvezményes áron történő megvásárlását, továbbá nyújtson segítséget 

a kivitelező Futizo Kft-vel történő tárgyalások lefolytatására, hiszen a Szövetkezet nem 

rendelkezik e témában jártas szakemberrel.  

A Szövetkezet kéri az egységes környezet kialakítása érdekében kérelme kedvező elbírálását.  

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – Mivel ez a lakosság érdeke, ezért támogatja az előterjesztésben leírtakat. 

 

Novák Imre alpolgármester – Megkérdezi van-e még valakinek, hozzászólása, észrevétele a 

témával kapcsolatban? Megállapítja, hogy további hozzászólás nem hangzott el. Szavazásra 

kéri a képviselőket. Aki egyetért az előterjesztésben szereplő 1400 Ft/m
2
-es eladási árral kéri, 

az kézfelnyújtással jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a testület egyhangúlag 6 igen szavazat, tartózkodás és 

ellenszavazat nélkül a következő határozatot hozza: 

 

 

Határozat: 

376/2013.(IX.26.)  Kt.hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 

Dévaványa Vidéke Általános Fogyasztás és Értékesítési Szövetkezet (ÁFÉSZ) 

5510 Dévaványa Árpád u. 2. sz. alatti kérelmező az Árpád u. 8. sz. alatti 

Áruház előtti rossz állapotú beton térburkolatának felújítása és az egységesen 
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kialakítandó utcakép érdekében az önkormányzat városközpont 

rekonstrukciója során a felbontásra kerülő piros hullám térkő burkolatból a 

szükséges mennyiséget 1400 Ft/m
2
 áron biztosítja. Továbbá úgy dönt, hogy 

szakmai segítséget nyújt a kivitelezőtől történő árajánlat beszerzéséhez, annak 

elfogadása esetén a szerződés megkötéséhez és a kivitelezési munka 

ellenőrzéséhez.  

A Képviselő-testület megbízza az alpolgármestert és a műszaki irodát, hogy a 

határozatban foglaltak szerint járjon el.   

 

Felelős:  Novák Imre alpolgármester 

  Feke László műszaki irodavezető 

Határidő:  folyamatos 

 

Novák Imre alpolgármester – elmondja, hogy újbóli lehetőség nyílik arra, hogy a Ványai 

Ambrus szobor megvalósításához pályázat kerüljön benyújtásra. A Nemzeti Kulturális 

Alaphoz benyújtott pályázat a Vizuális Művészetek Kollégiuma 2013. július 11. napján 

született döntés alapján támogatásban nem részesült. A Nemzeti Kulturális Alap ismételten 

meghirdette kortárs, esztétikailag és tartalmában igényes köztéri munkák létrehozására 

vonatkozó pályázati felhívását, melyre az önkormányzat a Szőke Sándor Művész úr tervei 

alapján készítendő Ványai Ambrus szobor megalkotására ismételten be kívánja nyújtani 

projektjét.  

A támogatás formája: vissza nem térítendő támogatás. 

Igényelhető támogatás összege: 5 millió forint. 

Támogatás mértéke: a pályázat teljes költségvetésének maximum 70%-a. 

Pályázati cél megvalósításának időtartama: 2013. augusztus 1. – 2014. augusztus 1.  

Pályázatok benyújtási határideje: 2013. szeptember 30.  

A szobor elkészítésének költsége várhatóan 4 millió Ft.  

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási-, Közművelődési-, Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke, 

képviselő – Szőke Sándor Művész úr is jelezte az új pályázati lehetőséget. 

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – Ez a pályázat kapcsolódik másik pályázathoz? 

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási-, Közművelődési-, Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke, 

képviselő – egyik pályázathoz sem kapcsolódik. Külön lett beadva a történelem 

konferenciára, azon 300 e Ft-ot nyertek, a kiállításra beadott pályázaton viszont nem nyertek. 

Egyedüli pályázatként a mostani maradt. 

 

Novák Imre alpolgármester – Megkérdezi van-e még valakinek, hozzászólása, észrevétele a 

témával kapcsolatban? Megállapítja, hogy további hozzászólás nem hangzott el. Szavazásra 

kéri a képviselőket. Aki egyetért a pályázat benyújtásával kéri, az kézfelnyújtással jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a testület egyhangúlag 6 igen szavazat, tartózkodás és 

ellenszavazat nélkül a következő határozatot hozza: 

 

Határozat: 

377/2013.(IX.26.)  Kt.hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 

Nemzeti Kulturális Alap Vizuális Művészetek Kollégiuma pályázati 
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felhívására pályázatot nyújt be a Szőke Sándor Művész úr tervei alapján 

készítendő Ványai Ambrus szobor megalkotására vonatkozóan. A projekt 

tervezett összköltsége bruttó 4.000.000 Ft,  melyhez a szükséges önerőt azaz 

az 1.200.000 Ft-ot a Képviselő-testület 2013. évi költségvetés fejlesztési 

céltartaléka terhére biztosítja. 

A Képviselő-testület megbízza a polgármestert a pályázat határidőre történő 

benyújtásáról. 

 

Felelős:  Novák Imre alpolgármester 

  Feke László műszaki irodavezető 

Határidő:  2013. szeptember 30. 

 

Novák Imre alpolgármester – Következő előterjesztés útépítéssel kapcsolatos. Megadja a szót 

Feke László műszaki irodavezető részére. 

 

Feke László műszaki irodavezető - Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 

295/2013.(VII.11.) Kt. határozatával úgy döntött, hogy az aszfaltburkolat megépítésére 

létrejött társulások célját támogatja, és az aszfalt útburkolat kiépítését megvalósítja a Hámán 

K., Kulich Gy. és a Zrínyi utca  (Eötvös-Bánomkert utca között) vonatkozásában.  

Az előzetesen bekért árajánlatok alapján a három utca útépítése összesen 23.300.000 Ft volt, 

így ezen összeg tudatában döntött úgy a képviselő-testület a úttársulások megalakulásáról és a 

kivitelezés megindításáról.   

A képviselő-testület úgy döntött, hogy a kivitelezésre vonatkozóan az alábbi cégeket kéri fel 

ajánlattételre: 

- Duna Aszfalt Kft. 6060 Tiszakécske, Béke u. 150. sz. 

- HÓDÚT Útépítő Kft. 5600 Békéscsaba, Berényi u. 142. sz. 

- Gold Partner Kft. HU-1134 Budapest, Kassák Lajos utca 76. VI. em. 59. sz. 

- Colas Út Zrt. 1033 Budapest, Kórház u. 6-12. sz. 

- Swietelsky Magyarország Kft. 5600 Békéscsaba, Ipari út 44-46. sz. 

- D-Profil Kft. 4030 Debrecen, Ozmán u. 9. 

Az érintett ajánlattevőknek az ajánlattételi felhívások 2013. szeptember 18-án megküldésre 

kerültek. Az ajánlattételi felhívás értelmében az ajánlatok benyújtási határideje 2013. 

szeptember 25. (szerda) 10
00

 órai időponttal került meghatározásra. Ennek megfelelően a 

beérkezett ajánlat bontása az előírt időpontban kezdődött meg. Ezen időpontig két cég küldte 

meg árajánlatát. 

Az olcsóbb árajánlat nettó 37 millió Ft, míg a drágább nettó 42 millió Ft-os árajánlat. 

Megvizsgálták, hogy mi okozta a tavasszal bekért tájékoztató és ezen ajánlatkérés során 

kapott legkedvezőbb ajánlat közötti jelentős árkülönbözetet. Arra a megállapításra jutottak, 

hogy a tervező felé igényként megfogalmazott műszaki tartalom jelentősen bővítésre került a 

tervek kidolgozása során arra való hivatkozással, hogy az útügyi szabványok és előírások 

ezen plusz műszaki tartalmat is megkövetelik. További jelentős növekedést okozott az is, 

hogy a két ajánlat között bevezetésre került 2013. július 1-től az útdíj fizetési kötelezettség, 

amelyről azt kell tudni, hogy ezen kivitelezéshez használt járművek esetében nagyságrendileg 

250 Ft+Áfa/km. A tervező műszaki többletként a több éve meglévő és beállt 25 cm 

összvastagságú útalapokra változó vastagságú kohósalak kiegyenlítést és még erre 8 cm 

zúzottkő terítést tervezett az 5 cm aszfaltréteg alá. A legalacsonyabb árú ajánlat egységárait 

figyelembe véve kijelenthető, hogy amennyiben a korábbi években megépített lakossági 

aszfaltutak rétegrendjét és műszaki tartalmát ha figyelembe veszik és véleményük szerint a 

változó vastagságú kohósalak kiegyenlítést elhagyják és a meglévő útalapokra átlag 8 cm 

zúzottkő terítés helyett az 5 cm zúzottkő terítést finisherrel elterítve bogárhátúra kiképezve és 
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erre kerül az 5 cm aszfaltréteg akkor az előzetes árajánlatok alapján kalkulált 23 M Ft-os nettó 

ár megközelíthető lesz. Javasolják annak megfontolását is, hogy további 

költségcsökkentésként a padkázási munkálatokat közfoglalkoztatás keretében saját maguk 

végezzék el, hiszen megfelelő földanyaggal rendelkeznek illetve megkötött vállalkozói 

szerződésük van külterületi útjavítási munkálatok elvégzésére.  

A fentiek figyelembevételével azt javasolja, hogy ezen eljárást a Képviselő-testület 

nyilvánítsa érvénytelenné arra való hivatkozással, hogy a költségvetésében nem áll 

rendelkezésre nyertes ajánlatnak megfelelő forrás és egyben döntsön egy újabb ajánlatkérés 

mellett csökkentett műszaki tartalommal, amely csökkentett műszaki tartalom 100 %-ban 

megegyezik az elmúlt másfél évtizedben megépített lakóutak műszaki tartalmával. Javasolja 

továbbá azt is hogy az újabb ajánlatkérésre megfelelve a közbeszerzési szabályzatuknak az 

alábbi cégeket kérjék fel ajánlattételre:  

- Gold Partner Kft. HU-1134 Budapest, Kassák Lajos utca 76. VI. em. 59. sz 

- Swietelsky Magyarország Kft. 5600 Békéscsaba, Ipari út 44-46. sz. 

- D-Profil Kft. 4030 Debrecen, Ozmán u. 9. 

 

Kiss Károly a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke, képviselő – Ezt az eljárást meg 

kellene gyorsítani, hogy a munkálatokat mihamarabb meg lehessen kezdeni. 

 

Feke László műszaki irodavezető – Az ajánlatokat másfél hét alatt be lehet szerezni és a 

kivitelezés maximum 5 nap alatt véghez vihető. 

 

Kiss Károly a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke, képviselő – Véleménye, hogy a 

padkázás maradhat önkormányzati közfoglalkoztatás keretében, viszont rögtön folytatni kell 

az útmunkálatok befejezése után, hogy ne menjenek tönkre az utak. 

 

Kanó József képviselő – Járt azokban az utcákban, ahol nehezen jött létre az úttársulás és ott 

a lakók elmondták félnek attól, hogy nem lesz megfelelő minőségű az út. Véleménye, hogy az 

útépítéseket hamarabb kellett volna elkezdeni. 

 

Feke László műszaki irodavezető – Az útépítés jelenleg is a befizetések miatt húzódott el. 

 

Novák Imre alpolgármester – Megkérdezi van-e még valakinek, hozzászólása, észrevétele a 

témával kapcsolatban? Megállapítja, hogy további hozzászólás nem hangzott el. Szavazásra 

kéri a képviselőket. Aki egyetért azzal, hogy a testület az útépítés kivitelezése érdekében 

indított helyi beszerzési eljárást eredménytelennek nyilvánítja, továbbá úgy dönt, hogy 

csökkentett műszaki tartalommal újabb beszerzési eljárást indít kéri, az kézfelnyújtással 

jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a testület egyhangúlag 6 igen szavazat, tartózkodás és 

ellenszavazat nélkül a következő határozatot hozza: 

 

Határozat: 

378/2013.(IX.26.)  Kt.hat. 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 

Dévaványa Hámán K., Kulich Gy. és a Zrínyi utca útépítés kivitelezése 

érdekében indított helyi beszerzési eljárást eredménytelennek nyilvánítja, 

mivel a legalacsonyabb ár jelentősen meghaladja a rendelkezésre álló 

forrást. Továbbá úgy dönt, hogy csökkentett műszaki tartalommal újabb 

beszerzési eljárást indít az ajánlatot adó 
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- Gold Partner Kft. HU-1134 Budapest, Kassák Lajos utca 76. VI. em. 59. 

sz 

- Swietelsky Magyarország Kft. 5600 Békéscsaba, Ipari út 44-46. sz. 

- D-Profil Kft. 4030 Debrecen, Ozmán u. 9. 

felsorolt cégek felkérésével csökkentett műszaki tartalom megvalósításával.  

A Képviselő-testület megbízza az alpolgármestert a beszerzési eljárás 

lebonyolításával..  

 

Felelős:  Novák Imre alpolgármester 

  Feke László műszaki irodavezető 

Határidő:  folyamatos 

 

Novák Imre alpolgármester – Következő bejelentés a Blachere illumination Kft. pályázati 

kiírása díszkivilágítási eszközökre. A pályázat célja a közvetlen külső,- belső környezetének 

karácsonyi hangulatának díszkivilágítási eszközökkel történő létrehozása vagy a már meglévő 

fénydekorációs elemek bővítése, illetve energiahatékonyabb és újabb designre cserélése. A 

pályázható összeg nettó alsó határa 300.000,- Ft, melynek 50 %-a az önerő, 50 %-a a 

kedvezmény. 

Elsőként azt kellene eldönteni, hogy a testület a fénydekorációt akarja-e felújítani, illetve 

bővíteni. 

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – A kft. ajánlati katalógusát nem látja, de úgy gondolja, hogy korszerűsíteni, 

bővíteni kellene a fénydekorációt Dévaványán. 

 

Feke László műszaki irodavezető – Az E-ON-nak van egy szabályzata, melyben leírja, hogy 

karácsonykor a díszkivilágítást hogyan lehet az E-ON oszlopokon elhelyezni. Ezeket meg kell 

terveztetni, engedélyeztetni kell és a kapcsolódási pontokat ki kell alakítani. Oszlopdísz 

kellene vásárolni, mivel azt még tudnak kihelyezni. 

 

Novák Imre alpolgármester – Javasolja, hogy később térjenek vissza a pályázati benyújtás 

lehetőségére. 

Zárt ülés megkezdése előtt még elmondja, hogy a betakarítási ünnepre Szepsi város 

delegációja péntek este érkezik 4 fővel és a polgármester úr szombaton jön Dévaványára két 

fő kíséretében, majd vasárnap indulnak hazafelé. Tájékoztatja a testületet a rendezvény 

programjával kapcsolatban. Átadja a szót dr. Ágoston Sándor képviselő részére. 

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási-, Közművelődési-, Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke, 

képviselő – Szeretné felhívni a lakosság figyelmét, hogy az utóbbi időben nagyon 

megszaporodtak a kerékpárlopások, ennek érdekében meghosszabbította a polgárőrség a 

kerékpár regisztrációt. Jó ötletnek tartja ezt a megoldást. 

 

Kiss Károly a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke, képviselő – A lakosság 

tájékoztatására elmondja, hogy mindennap fél 5-től lehet regisztráltatni a kerékpárokat az 

önkormányzat Gamesz épületében. A regisztráció utcákra bontva történik. A  regisztráció 

során igazolólapot kap a tulajdonos és a kerékpár bekerül egy rendszerbe. 

 

Novák Imre alpolgármester – Megkérdezi, hogy a zárt ülés megkezdése előtt van-e még 

valakinek bejelentése? 
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Megállapítja, hogy több bejelentés a résztvevők részéről nem hangzik el. 

 

Megállapítja, hogy Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés a) pontja alapján a képviselő-testületnek zárt ülést kell tartania, 

önkormányzati hatósági ügy tárgyalásakor. 

 

A polgármester megkéri a meghívottként megjelenteket, hogy a zárt ülés idejére 

szíveskedjenek a helyiséget elhagyni.  

 

A zárt ülés anyaga az I-1/13-9/2013. iktatószámú külön jegyzőkönyvben található 1-4. 

oldallal bezárólag.  

 

Ugyanezen jegyzőkönyv tartalmazza az ehhez tartozó határozatokat is.  

 

A polgármester megköszöni a megjelenést, az ülést 19
00

 órakor bezárja.  

 

 

 

- Kelt mint az első oldalon - 

 

 

 

 

 

Novák Imre             Balogh Csilla 

alpolgármester                  jegyző  

 

 

 

 


